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انجمن پیشکسوتان فوتبال استان :

ریشه شکست های فوتبال استان 
در فقدان مدیریت صحیح آن است

/یادداشت-سیدوحیدحسینی روزنامه نگار

کپی برداری ناشیانه هییت فوتبال استان کرمانشاه
 از انجمن ورزشی پیشکسوتان فوتبال 

هییت مدیره مجموعه فوتبال 
انجمن پیشکسوتان ورزش ایران در کرمانشاه انتخاب شدند
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میلیاردرهایی که 
با پول پزشکی می شوند
 شاید مهم ترین مسئله که شما در مورد خرید مدرک تحصیلی پزشکی به آن فکر می کنید قیمت مدرک باشد، 

که آیا قیمت این مدرک ارزش این را دارد که آن را خریداری کنید؟ باید در جواب بگوییم که قیمت این مدرک پزشکی بسیار 
مناسب می باشد...

 زنگنه وزیر نفت:

قیمت ها دست 
خداست

 شهردار کرمانشاه: 

اجازه حیف و میل 
شدن بیت المال 
را به هیچ کس 
 نمی دهم

تنها فرد باسواد 
 روستای 
 »چم نوزه« 
در زندان آموزش 
 دیده است
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فرماندار کرمانشــاه گفــت: انتخابات 
مظهر مردم سالاری دینی و فرصتی برای 
تعیین سرنوشــت کشور اســت بنابراین 
نباید به حرف دشــمنانی کــه مردم را 

مایوس می کنند گوش دهیم.
فضــل الله رنجبــر روز جمعه در گفت 
و گــو با خبرنــگار ایرنا افــزود: مصمم 
انتخابات ششــمین دوره شورای  هستیم 
اسلامی شهر و روستا و سیزدهمین دوره 
انتخابات ریاست جمهوری را با استعانت 
باشــکوه  و  قانونمند  متعــال  به خداوند 

برگزار کنیم.
وی اظهار داشــت: با همکاری و تلاش 
های همکاران که تجربه برگزاری ادوار 
انتخابات گذشــته را دارند، با تمام توان 
تلاش خود را برای صیانت از آرای مردم 
و برگزار کردن انتخاباتی سالم در دولت 

تدبیر و امید به کار خواهیم بست.
وی ادامه داد: قانونمندی، امانت داری، 
صیانــت از آرا و اهتمــام جــدی برای 
ریاست  انتخابات  مقدمات  کردن  فراهم 

جمهوری و شوراهای شهر و روستا شعار 
ســتاد انتخابات شهرســتان کرمانشــاه 

خواهد بود.
رنجبر اظهار داشت: همچنانکه در ادوار 
گذشته انتخابات با تمام توان امانت دار 
آرای مــردم و نامزدها بودیم این بار نیز 
تلاش خواهیم کــرد در کمال بی طرفی 
مقدمات برگزاری یک انتخابات سالم را 

فراهم کنیم.
وی با اشاره به افزایش تعداد شعب رای 
گیری افزود: با توجه به اینکه در بیشــتر 
انتخابات  روستاهای شهرستان کرمانشاه 
شورای روســتا هم برگزار می شود پس 

باید اهتمام جدی تری داشته باشیم.
وی با بیان اینکه ثبت نام از کاندیداهای 
شــوراهای اســلامی شــهر کرمانشاه و 
شــهرهای ماهیدشــت، قلعه، کوزران و 
هلشی هم توسط فرمانداری انجام خواهد 
شد از همه داوطلبان درخواست کرد که 
براساس اطلاعیه ســتاد انتخابات کشور 
از طریق نرم افزارهای طراحی شده و یا 

دفاتر پیشــخوان ثبت نام اولیه را انجام 
دهند و براساس روز و ساعت تعیین شده 
که کد رهگیــری را دریافت می کنند به 
فرمانداری از ســاعت هشت صبح تا ۱۸ 
عصــر مراجعه کنند و ثبــت نام خود را 

نهایی کنند.
رنجبــر ادامــه داد: قبــل از ثبت نام 
انتخابات  اجرایــی  هیــات  کاندیداهــا 
نیز  انتخابات اسلامی شهر  ششمین دوره 
تشکیل می شود و ثبت نام روستاییان هم 
برای انتخابات شورای روستا از شانزدهم 
فروردین ۱۴۰۰ به مدت یک هفته آغاز 

خواهد شد.
وی اظهار داشــت: چون انتخابات یک 

پــروژه ملــی اســت تمامــی ادارات و 
نهادها بایــد همکاری لازم را با ســتاد 
انتخاباتــی شهرســتان براســاس قانون 
 انتخابات ریاســت جمهوری و شــوراها 

داشته باشند.
فرماندار کرمانشاه در پایان عنوان کرد: 
امروز هر سخنی که مایه یاس و ناامیدی 
مردم شود محکوم و در راستای حرکت 
دشــمنان خواهد بود لذا باید تلاش کنیم 
با ایجاد نشاط در جامعه زمینه مشارکت 
بیشتر مردم را در انتخابات فراهم سازیم.
انتخابات ریاست جمهوری و شوراهای 
اسلامی شهر و روستا ۲۸ خردادماه سال 

۱۴۰۰ همزمان برگزار می شود.

فرماندار کرمانشاه:

 انتخابات مظهر 
مردم سالاری دینی است
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در گفتگویی با کرمانشاه پست عمده مشکلات جامعه مطبوعات 
این استان را بیان کرد که متن آن در ذیل خواهد آمد:

س: همانطوری که اطلاع دارید، استان کرمانشاه از نظر پیشنه 
مطبوعاتی جایگاه ممتازی در کشور دارد، نظر شما در این مورد 

چیست؟
ـ بله استان کرمانشاه از نظر مطبوعات و رسانه تاریخی ماندگار 
و کهن دارد و روزگاری که در این کشور مطبوعات هنوز برای 
در  جراید  از  برخی  انتشار  شاهد  بودند،  ناشناخته  امری  مردم 

کرمانشاه بوده ایم.

س: به نظر شما این خصیصه تاثیری در مطبوعات استان داشته است؟
ـ نمی شود مطلقا جواب این سوال را نه گفت، ولی می بینیم 
که امروز کرمانشاه با توجه به پیشینه تاریخی در مطبوعات، از 
مطبوعات  و  رسانه  بحث  در  کشور  استانهای  و  شهرها  بسیاری 
عقب تر است که این مهم نیاز به واکاوی و بررسی تخصصی و 

علمی تر دارد.

س: منظور شما از عقب افتادگی چیست؟
استان  مطبوعات  مشکل  مهمترین  شاید  و  اولین  کنید  نگاه  ـ 
کرمانشاه این است که هنوز یک روزنامه به معنای واقعی و علمی 
کاهش  روز شاهد  به  روز  دیگر  از سویی  نداریم،  استان  این  در 
زنگ  این  که  هستیم  کرمانشاه  در  مکتوب  های  رسانه  کیفیت 

خطری برای جامعه خبر و خبرنگاری این استان است.

س: لطفا شفاف تر بیان کنید؟

ـ منظوره بنده از کاهش کیفیت مطبوعات و رسانه های استان 
این است که خبرگزاری ها نقش منبع خبر هفته نامه ها و دیگر 
نشریات کرمانشاه را بر عهده دارند و این نقیصه باعث شده است 
که کمتر نشریه ای در این استان به دنبال تهیه و تولید مطالب 
باشد، البته نباید این مهم را فراموش کنیم که تقویت این ویژگی 
در نشریات کرمانشاه خود معلول برخی از مشکلات اقتصادی است 

که امروز گریبان بسیاری از مطبوعات را گرفته است.

س: به نظر شما تنها مشکل مالی نشریات عامل اصلی افت کیفیت 
رسانه ها در استان کرمانشاه شده است؟

ـ البته برخی دیگر از مشکلات را هم داریم که در جایگاه بعدی 
قرار دارند، مثلا عدم تخصص و دانش کافی خبرنگاران، دوشغله 
و  فرهنگی  کار  کافی  درآمد  عدم  دلیل  به  خبرنگار  قشر  بودن 
روزنامه نگاری را باید از دیگر عوامل افت کیفیت مطبوعات در 

کرمانشاه دانست.

س: آینده مطبوعات استان کرمانشاه را چگونه می بینید؟
دید  از  اگر  ولی  است،  مشکل  مقداری  سوال  این  به  پاسخ  پـ 
خوشبینانه نگاه کنیم که جواب آن معلوم و مبرهن است، ولی 
اگر نگاهمان یک نگاه نقدانه و منطقی باشد، باید گفت که ساختار 
مطبوعات در استان کرمانشاه نیازی فوری به اصلاح و ترمیم دارد 
که این کار مهم هم وظیفه مسئولان مطبوعات است و هم مدیران 

فرهنگی استان.

دیگر  به  نسبت  کشور  غرب  در  استان  مطبوعات  وضعیت  س: 
استانها را چگونه ارزیابی می کنید؟

پـ تا چند دهه گذشته استانهای غربی در مقابل مطبوعات و رسانه 
های کرمانشاه حرفی برای گفتن نداشتند، ولی حالا می بینیم 
که برخی از همین استانها که روزگاری زیرمجموعه ما محسوب 
می شدند در جشنواره های مطبوعات و خبرگزاری ها، بالاتر از 
کرمانشاه قرار می گیرند که این زنگ خطری برای نشریات این 

استان محسوب می شود.

س: چه راهکاری برای برون رفت از این مشکلات دارید؟
پـ بنده شخصا نمی توانم راهکاری برای برون رفت از این مشکل 
بیان کنم و تمام مشکلات مطبوعات این حل شود، به نظرم باید 
اصلاح ساختار مطبوعات از خود دفاتر نشریات آغاز شود، البته 
این  حامیان  کلمه  واقعی  معنای  به  باید  نیز  فرهنگی  مدیران 

اصلاحات باشند.

س: منظور شما از اصلاحات، چه چیزی است؟
پـ منظور این است که مدیران مسئولان باید در انتخاب سردبیران 
نیز،  تر  پایین  های  رده  در  و  باشند  داشته  بیشتری  نظر  دقت 
سردبیران در انتخاب خبرنگار و کادر فنی نشریه خود دقت نظر 
بیشتری داشته باشند و از ورود افراد بی تجربه و صد البته بی 
تعهد به جامعه رسانه استان جلوگیری کنند، متاسفانه می بینیم 
که برخی از خبرنگاران برای کسب درآمد بیشتر، تمام ساختار 
نشریه خود را در مقابل برخی از مدیران و مسئولان روابط عمومی 
ادارات زیر سوال می برند و عملا هم به رسانه خود ضربه وارد 

کرده اند و هم دیگر همکاران مطبوعاتی خود در استان.

باسپاس

گفت وگو کرمانشاه پست با مهدی زارعی

جايگاه کنوني کرمانشاه در شان 
مردمانش نيست

خبرگزاري آريا
مهدي زارعي

به گزارش خبرگزاري آريا از کرمانشــاه ،مهدی زارعی چمه 
مديرمســول پويان  غرب و  امیدباختر مطرح کرد:با اين همه 
پتانسیل و استعداد خدادادي همیشه در عمق جدول هستیم و 

از سويي ديگر در آمارهاي منفي در صدر جدول.
هر کســي به ظن خود تعريفي از اين وضعیت دارد، برخي 
عدم مديريــت و ديگري نبود منابع و ســرمايه کافي را عامل 
پســرفت اين اســتان مي دانند.به هر حال نــه مي توان گفت 
کــه تنها مديريت عامل اين وضعیت اســت و نه مشــکلات و 
کمبودهــاي مالي و نبود ســرمايه گذار و ســرمايه گذاران.در 
چند دهه پیش کرمانشاه را اســتان پنجم مي شناختند، زيرا 
جايگاه ويژه اين شهر نقش بسیار مهمي در معادلات اقتصادي 

و سیاسي کشور بازي مي کرد.
ولي امروز وضعیت طور ديگري است، مديريت ضعیف و نبود 
ســرمايه گذاري مناسب و به دنبال آن نبود نمايندگاني قوي و 
مدبر همگي دست به دست هم داده اند تا اين استان روز به روز 
وضعیت بغرنج تري به خود بگیرد.بسیاري از طرح هاي ملي که 
زماني براي کرمانشاه تعريف شده اند به استانهاي همسايه که 
روزگاري جزوي از اين استان محسوب مي شدند، رسیده است. 
در آمــار بیکاري کــه همچنان در منطقه و کشــور يکه تاز 
هســتیم و در ديگر حوزه هاي اجتماعي همانند طلاق، اعتیاد، 
خودکشــي و...  نیز وضعیتي بهتر از بیکاري نداريم که مسبب 
ايــن موقعیت کنوني را بايد عوامل مذکور دانســت.نمايندگان 
مجلــس از يک طرف دوره چهار ســال خود را طوري به پايان 
مي رسانند که کارنامه شان تنها مملو از تلاش براي ماندن در 

دوره هاي بعدي است و لاغیر.
 مديران ارشــدي که تاکنون نیز بر مسند خود در اين خطه 
تکیه زده اند يا به دنبال بازي هاي سیاسي و گروه گرايي بوده 
اند و يا اينکه به دنبال گروکشــي از ديگر گروههاي سیاســي؛ 
که به نظر مي رســد بازنده اصلي اين بازي دو ســر باخت تنها 
مردم و شهروندان اين استان بوده اند.از سويي ديگر در تقسیم 
اعتبارات کشــوري ظاهرا کرمانشــاه محلي از اعراب نداشته و 

ندارد. 
بسیاري از طرحهاي اشتغالزا و پايه اي در استانهايي از کشور 
به اجرا در مي آيند که توجیه اقتصادي ندارد، ولي با داشــتن 
نمايندگاني کارآزموده و با قــدرت چانه زني بالا اين امتیازات 
ماندگار را براي مردمان حوزه انتخابیه خود به ارمغان مي آورند 
و به اصطلاح نامي نیک براي خود در حوزه سیاســي به يادگار 

مي گذارند.
علیرغــم اينکه به مرزهاي بین المللي چســبیده ايم، کدام 
صنعت و يا کارخانه اســتخون دار در استان کرمانشاه فعالیت 

مي کند که بتوانم پز آن را به ديگر مناطق کشور بدهیم.
امروز بازارچه هاي کرمانشــاه به واسطه و عامیانه تر بگويیم 
به دلالان ديگر شــهرهاي همانند مشــهد، اصفهان، اراک و... 
تبديل شــده اند و تنها ســهم ما از اين بازارچه ها کارگران و 
بارکشان کرمانشاهي آن است.وعده هايي که هیچ عقل سلیمي 
آن را تايید نمي کند را بايد ديگر شرنگ هولناک در کالبد اين 

استان محروم و نحیف و نزار دانست.
بســیاري از مديران ارشــد تاکنون وعده هايي داده اند که 
مبتــدي ترين افــراد نیز تحقق آن را حتــي دور از آرمان مي 
دانند.به تازگي هم برخي از مديران محترم در نشست هايي که 
داشته اند آينده اي را براي کرمانشاه ترسیم کرده اند که بیشتر 
به يک رمان و يک آرمان شهر مي ماند تا به يک طرح و پروژه!!

تبديل بیش از 7 هزار هکتار از اراضي ديم اســتان کرمانشاه 
به آبــي، آنهم در اين بحران آب که سراســر کشــور و حتي 
خاورمیانه را فرا گرفته اســت، نظري و پیشنهادي نامعقول و... 
مي باشــد که اين روزها شاهد اعتراض بسیاري از کارشناسان 

امر به اينگونه وعده و وعیدهاي عجیب و غريب هستیم.
اگر از اين معضل بگذريم با کمال تاسف بايد گفت که زمزمه 
انتخابات شــورا آينده هم اکنون در کرمانشاه آغاز شده است و 
روبوسي، مهماني دادن و نشست هاي محفلي و ... کانديداهاي 

احتمالي با مردم کوچه و بازار آغاز شده است.
حــال بايد مردم خود قضاوت کنند کــه آيا وضعیت کنوني 
اســتان کرمانشاه در شــان مردمانش است يا خیر؟! آيا اين در 
جايگاه کرمانشاه است که در بحث توسعه اقتصادي و فرهنگي، 
پايین تر از اســتانهاي ايلام، لرســتان، همدان و... قرار بگیرد. 

خودتان قضاوت کنید.

۲

مهدی زارعی، مدیرمسول پویان  غرب و  امیدباختر روزنامه نگار و فعال مطبوعاتی استان کرمانشاه است که در اوان نوجوانی با آغاز جنگ تحمیلی وارد جبهه های حق علیه باطل شد و بعد از حضور مستمر در 
جبهه های جنگ، به درجه رفیع جانبازی نایل آمد.
وی بعد از پایان یافتن جنگ تحمیلی وارد عرصه مطبوعات شد و فعالیتهای خود را برخی از هفته نامه ها و روزنامه های سراسری آن زمان آغاز کرد.
زارعی بعد از عهده دار شدن سردبیری برخی از هفته نامه ها و سرپرستی روزنامه های سراسری در استان کرمانشاه، عملا وارد حوزه خبرگزاری ها شد.
یکی ار خصیصه های زارعی، رک گویی و رک نویسی است، وی در سالهای گذشته انتقادهای شدید به گروه های تندرو بطوریکه عملکرد آنها را به چالش کشید و بارها به خاطر درج مطلب در انتقاد از این گروه 
به دادگاه رفت، ولی گروه های تندرو کرمانشاه هرگز نتوانستند که وی را محکوم کنند.
سال گذشته به عنوان سرپرست خبرگزاری مهر در استان کرمانشاه انتخاب شد که به دلیل داشتن روحیه انتقادیش، مسئولان خبرگزاری مهر تاب انتقاد های تند وی را نیاورده و با بهانه های بی اساس، 
سرپرستی مهر را از زارعی پس گرفتند، ولی بعد از این ماجرا دوباره سرپرستی چند خبرگزاری از سوی مسئولان تهرانی به وی پیشنهاد شد.

/سیدوحیدحسینی روزنامه نگار
پول بده سر سبیل شاه ناقاره بزن

۱- یعنی اگر پول داشــته باشــی، در هر جایی که پا بگذاری 
در رفاه و آسایش به سر خواهی برد حتی اگر نزد پادشاه باشی.

۲- شــاه می تواند نمادی از رفاه و خوشــبختی در این ضرب 
المثل باشد. یعنی انسان پولدار می تواند خوشبخت باشد.

۳- معنای دیگر این ضرب المثل: یعنی با پول و رشــوه دادن 
بــه مقامات عالی، می توانی خود را عزیز و محترم بدانی.شــاید 
ریشــه این ضرب المثل بر می گردد به بی توجهی قدرتمندان 
به ضعیفان و فقیران جامعه؛ بســیاری از شــاهان و قدرتمندان 
تاریخ، قدرت و شهرت را در ثروت زیاد می دیدند و برای تثبیت 
جایگاهشان سعی می کردند هر طور شده ثروت عظیمی را جمع 

آوری کنند. یکی از این راه ها رشوه گرفتن بود
امروزه دیگر رو سبیل شاه ناقاره بزن را میتوان به عینه و شفاف 
در اجزا مختلف زندگی روزمره و رخدادهای اجتماعی و سیاسی 

و فرهنگی مشاهده نمود
تا جاییکه حتی ناقاره زنی رو سبیل شاه به تحصیل و دانشگاه 
نیز رحم نکرده با پول های میلیاردی مدارک بســیاری از جمله 
پزشــکی و دندانپزشکی ودارو ســازی و......را براحتی برای خود 
صادر میکنند مدارکی که به زعم فروشــندگان آنها کاملا قانونی 
بوده و به قول معروف از آب گذشته است.  مصداق این مدعا نیز 
با یک جستجوی کوچک و ساده اینترتی کاملا به اثبات میرسد 
فضای اینترنت پر شده است از سایت های مختلف که به راحتی و 
بی هیچ واهمه ای اطلاعیه ها و شرایط وقیمت خرید انواع مدارک 

تحصیلی را اعلام نموده اند
بر اساس گزارش های منتشر شده  رسانه ها بازار داغ خرید و 
فروش مدرک دانشگاهی به شکل عجیبی رونق دارد و رقم های 
میلیونی و میلیاردی برای خرید انواع مدارک رشته های گوناگون 

رد و بدل می شود.
��در یکی از این سایت ها نوشته شده

قیمت مدرک پزشکی

شاید مهم ترین مسئله که شما در مورد خرید مدرک تحصیلی 
پزشکی به آن فکر می کنید قیمت مدرک باشد، که آیا قیمت این 
مدرک ارزش این را دارد که آن را خریداری کنید؟ باید در جواب 
بگوییم که قیمت این مدرک پزشــکی بسیار مناسب می باشد. 
با وجود اینکه مدرک پزشــکی که شما دریافت می کنید تمام 
مراحلی که برای ارئه یک مدرک واقعی لازم اســت را طی کرده 
است و کاملا معتبر می باشد اما قیمت آن نسبت به زمان و هزینه 
ای که برای دریافت مدرک پزشکی باید صرف کنید بسیار ارزان 
می باشد. شما عزیزان برای اطلاع دقیق از قیمت این مدرک می 

توانید با مشاوران دکتر مدرک تماس بگیرید.
مدارک مورد نیاز جهت خرید مدرک پزشکی

شــما برای دریافت این مدرک معتبر پزشکی لازم نیست در 
هیچ آزمونی شــرکت کنید، و فقط با ارائه مدرک دیپلم وپیش 
دانشگاهی و فتوکپی شناسنامه، کارت ملی و چند قطعه عکس به 

دکتر مدرک تحویل دهید و پس از چند ماه مدرک پزشکی معتبر 
شما را که در سیستم دانشــگاه ثبت شده است و دارای پرونده 

الکترونیکی و فیزیکی می باشد را به شما تحویل داده میشود.
اما شاید خبر دستگیری سلطان جعل مدرک که گفته میشود 
مدارک تنی چند ازمســئولان نیز توســط وی جعل وارائه شده 

فضای رسانه ای کشور را به شدت تحت تاثیر قرار داد
شهروند نوشته است: یکی از موسسات جعل مدرک، لیسانس 
دانشــگاه پیام نور را با ۱۵ میلیون و ارشــد ۳۰ میلیون و لیسانس 
دانشگاه آزاد را ۳۰ میلیون و ارشد را ۴۵ میلیون تومان می توانید 
بخرید. قیمت مدرک پزشکی، پیراپزشکی و مهندسی پزشکی هم 

بالای ۷۰ میلیون تومان است
رابطه دانشگاهها با مراکز جعل مدرک

مرد پشت تلفن می گوید: » من مدرس همین دانشگاه هستم. 
این دانشــگاه در برخی از رشته ها دانشجو کم دارد و از ما به  عنوان 
دوستان شان خواسته تا بچه ها را معرفی کنیم و آنها هم برای گرفتن 
مدرک کمک می کنند.« کمک آنها به این شــکل اســت که در 
مقابل گرفتن ۶۵ میلیون تومان برای رشته های مهندسی و حدود 
۲۴ میلیون تومان برای رشته های انسانی و… فرد به صورت رسمی 
دانشجوی دانشگاه آزاد می شود و براساس گفته های این موسسه از 
روز اول ثبت نام برای فرد کارت دانشــجویی، کارت ورود به جلسه 
آزمون و کارت صندوق رفاه دانشجویی صادر می شود و به این ترتیب 

نامش در کنار سایر دانشجویان دانشگاه قرار می گیرد؛ 
اما وقتی پای خرید مدارک پزشــکی به میان میاید تردید ها 

صدچندان میشود 
چرا دانش آموزی که بواسطه عدم سواد کافی  در ایران حتی در 
گرفتن مدرک سیکل خودش با مشکل روبرو بوده چرا به راحتی و 
با پرداخت چند میلیارد تومن از روسیه و سایر کشور های مشابه  
و بدون حتی حضور در دانشگاه به او مدرک پزشکی داده میشود

 اما بسیاری از دانش آموزان ما که شبانه روز درس میخوانند تا 
در رشته های پزشکی و زیر مجموعه های آن پذیرفته شوند اما به 
خاطر کمبود ظرفیت حسرت رشته مورد علاقه اش بر دلش بماند

میلیاردرهایی 
که با پول پزشکی 

 می شوند
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سعید طلوعی در نشست خبری که با حضور معاونان و مدیران مجموعه شهری 
کرمانشاه برای تشریح عملکرد ۲ ساله این مجموعه شهری برگزار شد، اظهار 
کرد: این شهر با وجود ظرفیت ها و ظرفیت های بالا، به دلایل متعددی در بن 

بست قرار گرفته است.
وی با تاکید بر اینکه تنها راه از خارج شدن شهر کرمانشاه جذب سرمایه گذار 
برای پروژه های عمرانی است، افزود: نباید اجازه بدهیم کوته فکری بعضی افراد 

موجب فرار سرمایه گذاران شود.
شهردار کرمانشاه با گلایه مندی از رویه نا مبارک در کرمانشاه، تصریح کرد: 
متاسفانه در این شهر برای انجام پروژه های مورد بازخواست قرار می گیریم 

و از مسئولان و مدیرانی که کاری انجام نمی دهد هیچ بازخواستی نمی شوند.
طلوعی ادامه داد: اجرای پروژه تله کابین کرمانشاه آرزوی ۲۰ ساله مردم این 
شهر بود، اما با اجرای آن هجمه های مختلف از سوی برخی افراد به دلیل منافع 

شخصی به شهرداری صورت گرفت.

 دوران مدیریت شهری حال حاضر
 سالم ترین دوران تاریخ شهرداری است

 وی با بیان اینکه املای نانوشته غلط املائی ندارد، گفت: با رصد دقیقی که بر 
روی تمام پروژه ها و اقدامات وجود دارد، به جرأت می گویم این دوره سالم ترین 

دوران تاریخ شهرداری بوده است.
به گفته وی، تنها راه آبادانی و پیشرفت کرمانشاه اتحاد و همدلی مسئولان 
و مدیران این شهر است و با این همدلی دیگر نیازی به کمک دولت و دیگر 

نهادهای خارج از شهر نداریم.

شهردار کرمانشاه با بیان اینکه پروژه های عمرانی شهری با پیشرفت بسیار خوبی 
در حال انجام است، تاکید کرد: در شرایطی که دیگر شهرداری های کشور وضع 
مالی مناسبی ندارند، اما با پشتکار و تلاش مجموعه مدیریت شهری اقدامات 
خوبی در سطح شهر کرمانشاه در حال انجام است. طلوعی با تاکید بر اینکه 
ثمره این تلاش و پشتکار طی شش ماه آینده به نتیجه خواهد نشست، بیان 
کرد: علاوه بر تامین منابع مالی برای پروژه های عمرانی، شهرداری در پرداخت 

حقوق پرسنل شهرداری به روز است.

دلیل عدم حضور در جلسات شورای اسلامی شهر کرمانشاه، 
آشفتگی در درون شوراست

وی دلیل عدم حضور در جلسات شورای اسلامی شهر کرمانشاه را آشفتگی این 
شورا دانست و تصریح کرد: تا کنون سه بار برای حضور در جلسه شورا دعوت 
شده ام که به علت به حد نصاب نرسیدن اعضا و از رسمیت افتادن این جلسات 

از نیمه های راه مجبور به بازگشت شدم.
طلوعی با بیان اینکه دست تک تک اعضای شورای شهر کرمانشاه را به خاطر 
مردم می بوسم، گفت: هر زمان که از شهردار برای حضور در جلسات شورای 
شهر دعوت شده است، بر اساس قانون با توجه به موضوع دعوت نامه یکی از 
معاونان به عنوان نماینده شهردار برای پاسخگویی در جلسه حضور پیدا کرده 

است.
وی با بیان اینکه مدیریت در شهر کرمانشاه به دلیل ویژگی های و موقعیت این 
شهر بسیار سخت است، خاطرنشان کرد: با وجود افزایش قیمت قیر ۲۰۰ هزار 
تن آسفالت ریزی در سطح شهر کرمانشاه طی امسال انجام شده که این حجم 
از آسفالت ریزی در تاریخ این شهر بی نظیر بوده است. طلوعی با بیان اینکه 
مردم ولی نعمتان ما هستند و شأن مردم کرمانشاه این همه مشکلات شهری 
نیست، خاطرنشان کرد: به دلیل حجم مشکلات شهری که از گذشته برای 
دوره مدیریتش به جا مانده، حجم عظیم برخی از اقدامات عمرانی به چشم 
نمی آید. طلوعی با بیان اینکه جواب منتقدان را تنها با کار بیشتر برای آبادانی 
شهر می دهم، تاکید کرد: در ابتدای حضورم به عنوان شهردار کرمانشاه، نگاه 
رسانه ها منفی بود، اما امروز با به ثمر نشستن پروژه ها و اقدامات عمرانی شهری 

اعتماد رسانه ها به مدیران شهری جلب شده است.
شهردار کرمانشاه با اشاره به موضوع اخذ عوارض پذیره، گفت: مبلغ اخذ شده 
بابت تخلفات همان مبلغ مصوب شورای اسلامی شهر کرمانشاه در دفترچه 

عوارض است.
وی با بیان اینکه اخذ عوارض پذیره یک موضوع تخصصی و فنی است، افزود: 
شورای اسلامی شهر مصوبه ای مبنی بر اخذ پذیره به نرخ سال تخلف براساس 
رای دیوان عالی عدالت اداری به تصویب رسانده، این در حالی است که در تمام 
شهرهای کشور پذیره به نرخ روز دریافت می شود و باید به دلیل افزایش قیمت 
ملک، جریمه تخلف به نرخ روز اخذ شود. طلوعی تاکید کرد: موضوع استعلام 
اخذ به روز نرخ پذیره از وزارت کشور و سازمان شهرداری ها انجام شده که در 
جواب این استعلام، کار شهرداری را قانونی دانسته و تایید این امر به شهرداری 

کرمانشاه نیز ابلاغ شده است.
با  پذیره  عوارض  اخذ  درخصوص  شهر  شورای  مصوبه  کرد:  تصریح  وی 
دستورالعمل وزارت کشور یکی است و شهرداری کرمانشاه نیز مُر مصوبه 
شورای شهر را اجرا می کند، اما تفسیر برخی از اعضای شورای شهر با این 
مصوبه متفاوت است که باید شورای شهر تفسیر خود را از این مصوبه را به 

طور دقیق ارائه دهد.

به دنبال جذب سرمایه گذار برای ایجاد مجموعه تفریحی در چم بشیر 
هستیم

طلوعی به آخرین وضعیت ساماندهی رودخانه چم بشیر نیز اشاره کرد و افزود: 
تفاهمنامه ای برای حفاظ گذاری این رودخانه ما بین شهرداری و آب منطقه ای 
کرمانشاه منعقد شد و تعهد شهرداری مبنی بر حفاظ گذاری ۵۰ درصد از 
این رودخانه انجام شده است. وی با بیان اینکه برای رودخانه چم بشیر برنامه 
داریم، تاکید کرد: به دنبال جذب سرمایه گذار برای ایجاد یک مجموعه تفریحی 
آبی در این مکان هستیم که ایجاد این مجموعه تفریحی با وجود آب سراب 
طاقبستان می تواند موجب جذب بالای گردشگر شود. شهردار کرمانشاه به 
دریافت اوراق مشارکت برای نوسازی و بازسازی ناوگان حمل ونقل عمومی شهر 
اشاره و اظهار کرد: متاسفانه هم ناوگان اتوبوس و هم ناوگان جمع آوری زباله 
شهری کرمانشاه به شدت فرسوده است و هم اکنون در حال نوسازی و بازسازی 

این ناوگان هستیم.
طلوعی به بحث گذاشتن نیوجرسی در جلوی برخی از ساختمان ها و پاساژها 
اشاره کرد و گفت: شهر با دریافت عوارض از مردم اداره می شود و این اقدام 
برای مجبور کردن صاحبان ملکی است که حتی با گذشت چندین سال حاضر 

به پرداخت حق و حقوق شهرداری نیستند.
وی با اشاره به بستن درب تاق بستان، افزود: متاسفانه با وجود تاکیدات میراث 
فرهنگی برای حفظ آثار تاریخی و جلوگیری از ساخت وساز در محوطه تاریخی 
تاق بستان، این سازمان در سال های گذشته اقدام به ساخت غیرمجاز و کرده 

بود که کاملاً مانع دیده شدن تاق اصلی تاق بستان می شد.

افتتاح تقاطع »میدان سپاه« کرمانشاه در شهریور ۱۴۰۰
حمید اعتصام فر در ابتدای این جلسه با اشاره به حدود ۲۱۷ هزار تن آسفالت در 
سطح معابر شهر ریخته شده و کار روکِش و لکه گیری معابر انجام شده است، 
گفت: این حجم عظیم آسفالت طی این دو سال صورت گرفت. معاون عمرانی 

شهرداری کرمانشاه با تاکید بر اینکه حاشیه میدان حصاربندی شده و در برنامه 
اجرا است، افزود: تا شهریور سال آینده تلاش داریم این تقاطع بهره برداری شود. 
این مسئول با اشاره اینکه پروژه تقاطع غیرهمسطح امام حسین)ع( در دیماه 
۹۷ حدود ۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشت، افزود: با آمدن طلوعی، پروژه به 
سرعت در دستور کار قرار گرفت و ظرف حدود ۶ ماه و اواسط سال گذشته 
بهره برداری شد. این مسئول پیشرفت پروژه تقاطع غیرهمسطح شهید سپهبد 
قاسم سلیمانی هم را مطلوب دانست و گفت: این پروژه دی ماه ۹۷ کمتر از ۲۰ 
درصد پیشرفت داشت، اما درحال حاضر به پیشرفت ۹۰ درصدی رسیده، که 
تا آخر امسال افتتاح می شود. وی با یادآوری اینکه اقدامات معبر کیهانشهر هم 
تا حد خوبی پیش رفته و به خاطر شرایط جوی کار به تاخیر افتاده، گفت: از 

اسفند دوباره از سر گرفته می شود.
اعتصام فر با بیان اینکه پروژه فوق به طول ۵ ۳. کیلومتر و عرض ۷۰ متر است 
و از انتهای کیهانشهر شروع شده و به بزرگراه امام)ره( خواهد رسید، عنوان 
کرد: این شهرک از بن بست خارج می شود و ظرف سه ماهه سال آینده تلاش 
داریم این پروژه را به بهره برداری برسانیم. معاون عمرانی شهرداری کرمانشاه 
انجام ۱۱۳ هزار متر مربع پیاده روسازی را از جمله اقدامات صورت گرفته حوزه 
عمرانی شهرداری در دو سال اخیر عنوان کرد و افزود: مشکلات ۶۰ نقطه از 
نقاط آبگیر سطح شهر رفع شده و نقاط دیگر ظرف دو سه ماه آینده رفع 

خواهد شد.

سنگ اندازی برخی در طرح احداث پیاده راه »مدرس« کرمانشاه
محسن ارجمندی در این جلسه اظهارکرد: در زمینه توسعه ناوگان اتوبوسرانی 
۴۰ میلیارد تومان اوراق مشارکت برای خرید اتوبوس گرفته ایم که به ناوگان 

افزوده خواهد شد.
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری کرمانشاه به بازسازی ناوگان فرسوده 
اشاره و عنوان کرد: طی رایزنی با سازمان مدیریت و برنامه ریزی در حال دریافت 
تسهیلات جهت نوسازی ناوگان هستیم. این مسئول به تلفات جاده ای ۱۱۰ 
نفری در سطح معابر کرمانشاه در سال گذشته اشاره و عنوان کرد گفت: با 
شناسایی ۱۹ نقاط خطرساز شهر، کار رفع مشکلات آنها در اوایل امسال آغاز 
شد و خوشبختانه با اجرای این طرح تا امروز حدود ۴۴ درصد تلفات شهری 
کرمانشاه کاهش داشته، درحالی است که در سنوات گذشته سالانه ۲۵ درصد 

افزایش داشت.
ارجمندی با اشاره به نیاز کرمانشاه به ۱۷۰ دوربین ثبت تخلف و پیگیری تهیه 
آن از طریق سرمایه گذار بخش خصوصی، خاطرنشان کرد: در مرحله مناقصه 
فراخوان آن داده شده و سرمایه گذاران خوبی پای کار هستند و امیدواریم تا آخر 

سال به نتیجه رسیده و کار نصب دوربین ها را آغاز کنیم.
این مسئول در بخش دیگری از سخنانش به اجرای طرح پارک حاشیه ای هم 
اشاره و تصریح کرد: قریب ۳۶ معبر برای اجرای این طرح در نظر گرفتیم، که 
اکنون زیرساخت ها هم آماده است و منتظر کُد جریمه هستیم، که باید از سوی 

نیروی انتظامی ابلاغ شود.
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری کرمانشاه درخصوص اجرای پیاده راه 
مدرس، اظهارکرد: یک سال و نیم است که یک مشاور خبره روی این پروژه 
کار کرده و همه تجهیزات و مراحل اجرای کار آماده شده بود. ارجمندی با بیان 
اینکه قرار بود در فاز اول خط ویژه و راه اندازی ایستگاه های طرح مدرس انجام 
شود و در فاز بعدی هم پیاده راه سازی دو طرف خیابان انجام بگیرد، تاکید کرد: 
طبق برنامه قرار بر این بود از اول تا ۳۰ بهمن امسال خط ویژه راه اندازی شود 
و مابقی کار به بعد از سال موکول شود، اما با توجه به درخواست استاندار و 

بازاریان این پروژه فعلا تا آخر سال از دستور کار خارج شده است.
وی با اشاره به سنگ اندازی برخی خصوصا رئیس اتاق اصناف کرمانشاه در 
این طرح، گفت: برای خود ما جالب بود در امضای اصناف، صنف آهن فروشان، 
تعویض روغنی و… هم امضا زده بودند و اینکه این اصناف به محدوده طرح 
پیاده راه سازی خیابان مدرس چه ارتباطی دارند، برای ما هم سوال است، لذا 
این پروژه تا آخر سال از دستور کار خارج شده و منتظریم ببینیم در آینده چه 

تصمیمی اتخاذ شود.
ارجمندی با اشاره به فعال بودن پروژه قطار شهری کرمانشاه و بیان اینکه 
امسال تاکنون ۴۳۸ میلیارد تومان اعتبار برای این پروژه جذب شده، گفت: 

تلاش داریم تا آخر سال ۱۴۰۰ فاز اول پروژه از کارمندان تا میدان آزادی را به 
بهره برداری برسانیم و امسال جذب اعتبارات پروژه تا ۷۰۰ میلیارد تومان هم 

خواهد رسید.

ایجاد چشم انداز »پل طبیعت« در سراب قنبر کرمانشاه
بهزاد مسعودی اصل در این جلسه با بیان اینکه ورودی های شهر ویترین شهر 
است، اظهارکرد: ساماندهی ۲ دو ورودی شهر از سمت اسلام آباد غرب با رویکرد 
یادمانی و از سمت سنندج با رویکرد تاریخی در دستور کار قرار گرفته است.

معاون فنی و شهرسازی شهرداری کرمانشاه از ایجاد چشم انداز مشابه »پل 
طبیعت« تهران در منطقه سراب قنبر خبر داد و گفت: تلاش داریم در این 

منطقه منظره ای این چنینی ایجاد شود.
این مسئول همچنین به طرح خیابان »آیت الله زرندی« هم اشاره و بیان کرد: 
این خیابان اجرا شده و مبحث آماده سازی و کالبدی آن در دستور کار قرار دارد.

کشف ۲۶۰۰ مورد تخلفات ساخت وساز و زمین خواری
حسن مرادی نیز در این جلسه با اشاره به اینکه در همه شهرهای کشور یک بار 
زباله ها جمع آوری می شوند، اما در کرمانشاه این کار سه بار در طول روز انجام 
می گیرد، گفت: باید تلاش کنیم زباله زمان بیشتری در منازل بماند. مدیرکل 
هماهنگی و نظارت بر خدمات شهری شهرداری کرمانشاه با تاکید در شهرهای 
دیگر فرهنگ سازی لازم صورت گرفته و مردم راس یک ساعت مشخص 
زباله ها را درب خانه می گذارند، گفت: متاسفانه در کرمانشاه این کار در ساعات 
مختلف انجام می شود و معضل زباله گردها را داریم.وی با بیان اینکه در سه 
شیفت کاری روزانه ۶۰۰ تا ۸۰۰ تن زباله از سطح شهر کرمانشاه جمع آوری 
می کنیم، گفت: در هنگام جمع آوری، کار انتقال زباله به مرکز بازیافت انجام 
می گیرد. مرادی با یادآوری اینکه در مورد دفع آبهای سطحی در ۸۷ نقطه شهر 
لوله گذاری انجام شده و اقدامات خوبی در این زمینه صورت گرفته است، افزود: 

در بارندگی های پیش رو مشکلی در معابر اصلی و فرعی شهر رخ نمی دهد.
مدیرکل هماهنگی و نظارت بر خدمات شهری شهرداری کرمانشاه با اشاره به 
اینکه مشکلات در این بخش تنها در حوزه بافت فرسوده شهر است، که یک 
هزار و ۲۵۰ هکتار را شامل می شود، افزود: برای رفع مشکل این مناطق باید 
همه دستگاه ها پای کار بیایند.این مسئول به خدمات آتشنشانی در امسال 
داشت و عنوان کرد: امسال حدود ۲ هزار و ۳۰۰ رخداد جاده ای ثبت شد، 
که خوشبختانه نیروهای آتشنشانی حداکثر ظرف مدت چهار تا ۶ دقیقه در 
محل واقعه حاضر شده اند و در مجموع ۲۰۰ نفر در این عملیات ها نجات پیدا 
کردند. مدیرکل هماهنگی و نظارت بر خدمات شهری شهرداری کرمانشاه به 
فعالیت یازده ایستگاه آتشنشانی در سطح شهر اشاره و تصریح کرد: ایستگاه 
دیگری در دست راه اندازی است. وی در بخش دیگری از سخنانش به سرقت 
اموال عمومی و تجهیزات شهری اشاره و خاطرنشان کرد: امسال با ۱۰۰ مورد 
سرقت تجهیزات شهری مواجه شدیم که ۴ میلیارد تومان خسارت به بار آورده 
و جبران آن برای شهرداری دشوار است.این مسئول با تاکید بر اینکه امسال 
از ۲ هزار و ۶۰۰ مورد از تخلفات ساخت وساز و زمین خواری در شهر هم 
جلوگیری شده است، متذکر شد: گزارش های شهروندان در این راستا به ما 
کمک کرده است.در حال صاف کردن بدهی های چندین میلیاردی سنوات 

گذشته شهرداری هستیم.

عدم استخدام جدید و بی مجوز در شهرداری کرمانشاه
امید کریمی نیز در مورد حواشی که در مورد استخدام نیروهای جدید و 
بی مجوز در شهرداری کرمانشاه زمزمه می شود، گفت: هیچگونه استخدام 
بی مجوزی صورت نگرفته و فقط بحث ساماندهی نیروها در شهرداری انجام 
شده، که به به منزله استخدام نیرو محسوب نمی شود. معاون برنامه ریزی و 
منابع انسانی شهرداری کرمانشاه با بیان اینکه برخی نیروهای شهرداری که در 
سازمان ها و مناطق پراکنده بودند و قراردادهای آنها پراکنده بود را ساماندهی 

کردیم، گفت: آنها بر اساس سوابق و مدارک و… به کارگیری شدند.

 افتتاح پارک »هنرمندان« و فرهنگسرای تخصصی »رسانه« 
در کرمانشاه

مهدی عبدالمالکی نیز در این جلسه به اجرای طرح شهروندپروری با استفاده از 
ساخت برنامه عروسکی با محوریت عروسک »شمامه«، گفت: این طرح در شبکه 
»شاد« هم بارگذاری شده است. رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شهرداری کرمانشاه ادامه داد: استقبال خوبی از آن صورت گرفته و اجرای این 
طرح تاثیر خوبی در اصلاح رفتار کودکان و آموزش اصول شهروندی به آنها 
خواهد داشت. این مسئول به برگزاری جشنواره »بزرگ شهروندان کوچک« 
است، اشاره و بیان کرد: در ۶ محور قصه، داستان، شعر و… ارائه می شود و 
هدف ما جلب شهروندان متعهدتری در شهر است.عبدالمالکی دومین سرفصل 
کاری در کنار شهروندپروری را افزایش حسن تعلق شهروندان به شهر کرمانشاه 
دانست و افزود: تقویم روزداشت های کرمانشاه را تدوین کردیم.وی با اشاره به 
اینکه کرمانشاه گنجینه غنی از بزرگان و مفاخر را در خود دارد که حتی ۳۶۵ 
روز سال هم برای آن کافی نیست، متذکر شد: ما در این تقویم هر روز را به نام 
یکی ازبزرگان و اماکن شهر و … نامگذاری کردیم، که هرسال متناسب با آن 

برنامه هایی برگزار کنیم.
این مسئول از برگزاری هشت برنامه تجلیل از مفاخر شهر کرمانشاه همچنین 
در اواخر بهمن ماه اشاره و تصریح کرد: نهمین برنامه برگزار خواهد شد و 
 H۳ از یکی از بزرگترین مفاخر دفاع مقدس امیر »برات پور« طراح عملیات
تجلیل صورت می گیرد.رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 
کرمانشاه از ساخت الِمان ها و سردیس های مفاخر شهر خبر داد و گفت: در 
بهار سال آینده پارک هنرمندان با نصب این سردیس ها و الِمان ها افتتاح 
می شود. این مسئول به تدوین برنامه نامگذاری معابر شهر به نام مفاخر و 
بزرگان کرمانشاهی و نیز ارسال لایحه این طرح به شورا اشاره و خاطرنشان 
کرد: در انتظار تصویب آن هستیم.وی گفت: طرح آماده سازی کرمانشاه برای 
نامگذاری به نام شهر خلاق خوارک در یونسکو از دیگر برنامه ها است، که 
کسب این عنوان تاثیر بسیاری در رونق گردشگری شهر به ویژه در حوزه 
گردشگری خوراک دارد.این مسئول از راه اندازی خانه گرافیک، راه اندازی 

خانه تشکل های غیردولتی، راه اندازی خانه سرود و موسیقی خبر داد و آن را 
از جمله برنامه های سازمان فرهنگی در آینده نزدیک دانست.رئیس سازمان 
آینده  سال  اظهارکرد:  کرمانشاه  شهرداری  ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی، 
نخستین فرهنگسرای تخصصی در حوزه رسانه را در کرمانشاه را با تلاش 

و همت راه اندازی می کنیم.

 آماده سازی بازارچه دولت آباد و افتتاح مجموعه تفریحات آبی 
در »چم بشیر«

وحید شامبیاتی نیز در این جلسه با اشاره به پیشرفت خوب پروژه تله کابین 
کرمانشاه اظهارکرد: این پروژه خوشبختانه مجوز میراث فرهنگی را در چندین 

نوبت اخذ کرده و مشکلی در این زمینه ندارد و در حال ساخت است.
 مشاور شهردار کرمانشاه در حوزه اقتصادی و امور سرمایه گذاری تصریح کرد: 
در مورد معارض زمین هم علمیات تملک نهایی شده است و موانع را برطرف 

کردیم.
این مسئول به برخی موارد مطرح شده و ملزومات حفظ استانداردهای جهانی 
از سوی اداره کل استاندارد از پروژه تله کابین اشاره و بیان کرد: در هر پروژه 
عمرانی مشکلاتی وجود دارد، ایرادات مطرح شده که جزیی و مربوط به برخی 

جوش های پروژه بوده همگی رفع شده و مشکلی ندارد.
 شامبیاتی به راه اندازی مجموعه تفریحات آبی در »چم بشیر« اشاره و تاکید 
کرد: مجوز نهایی این کار از شرکت آب منطقه ای اخذ شده و اعتبارات آن هم 

لحاظ شده است که امیدواریم طرح خوبی باشد.
وی به پروژه های دیگر در دست اقدام از جمله پروژه ایجاد مشاغل ضایعاتی 
در انتهای شهرک »جعفرآباد است« که با سرمایه گذاری ۱۲۰ میلیارد تومانی 
بخش خصوصی در زمینی به مساحت ۳۰ هکتار در حال انجام است، خبر داد. 
مشاور شهردار کرمانشاه در حوزه اقتصادی و امور سرمایه گذاری از آماده سازی 
بازارچه دولت آباد خبر داد و گفت: درحال حاضر ۶۸۴ غرفه در این بازارچه در 
نظر گرفته شده، که سبب ساماندهی بازار دولت آباد خواهد شد و رونق خوبی 

برای اهالی منطقه در پی خواهد داشت.
 این مسئول اظهارکرد: ساختمان مرکزی شهرداری کرمانشاه از دیگر اقدامات 
است و بعد از بهره برداری از این پروژه، ساختمان فعلی و مرکزی شهرداری 
اختیار  به عنوان مجموعه تفریحی و توریستی و گردشگری در  کرمانشاه 

شهروندان کرمانشاهی قرار داده می شود.

اجازه حیف و میل شدن بیت المال 
را به هیچ کس نمی دهم

شهردار کرمانشاه: 

3

مهدی زارعی، مدیرمسول پویان  غرب و  امیدباختر روزنامه نگار و فعال مطبوعاتی استان کرمانشاه است که در اوان نوجوانی با آغاز جنگ تحمیلی وارد جبهه های حق علیه باطل شد و بعد از حضور مستمر در 
جبهه های جنگ، به درجه رفیع جانبازی نایل آمد.
وی بعد از پایان یافتن جنگ تحمیلی وارد عرصه مطبوعات شد و فعالیتهای خود را برخی از هفته نامه ها و روزنامه های سراسری آن زمان آغاز کرد.
زارعی بعد از عهده دار شدن سردبیری برخی از هفته نامه ها و سرپرستی روزنامه های سراسری در استان کرمانشاه، عملا وارد حوزه خبرگزاری ها شد.
یکی ار خصیصه های زارعی، رک گویی و رک نویسی است، وی در سالهای گذشته انتقادهای شدید به گروه های تندرو بطوریکه عملکرد آنها را به چالش کشید و بارها به خاطر درج مطلب در انتقاد از این گروه 
به دادگاه رفت، ولی گروه های تندرو کرمانشاه هرگز نتوانستند که وی را محکوم کنند.
سال گذشته به عنوان سرپرست خبرگزاری مهر در استان کرمانشاه انتخاب شد که به دلیل داشتن روحیه انتقادیش، مسئولان خبرگزاری مهر تاب انتقاد های تند وی را نیاورده و با بهانه های بی اساس، 
سرپرستی مهر را از زارعی پس گرفتند، ولی بعد از این ماجرا دوباره سرپرستی چند خبرگزاری از سوی مسئولان تهرانی به وی پیشنهاد شد.
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پمردم روستاهای " چشمه مار "، " چم نوزده " سفلی و 
علیا صاحب مدرسه شدند

بعد از مدت ها کش و قوس فراوان بین مســئولان، تعدادی مردم 
روستاهای " چشمه مار "، " چم نوزده " سفلی و علیا، دارای آموزشیار 

و مدرسه شدند.
چندين سال اســت به صورت متوالی و جدی به نوعی در جهت 
شناســايی و معرفی روستاهای محروم شهرستان کرمانشاه اقدام به 
انتشــار گزارش، اخبار، پرسش و پاسخ مســئولین و از همه مهم تر 

گزارش های انتقادی و چالشی کرده است.
به گزارش خبرنگار ايلنا از کرمانشــاه، بعد از حدود چهار ســال 
اقدامات موثری در جهت عمران و آبادانی چندين روســتا از جمله 
»چشــمه مار«، »چم نوزه« علیا و ســفلی، »گدارپی«، »تنوره«، و 
»چراغ آباد« که هر کدام دارای مشــکلات و معضلات ابتدايی بودند 

پیگیری نمود که هر روز شاهد نتايج مثبت آن هستیم.
از جمله محروم ترين اين روســتا ها، »چشمه مار« بود که بالغ بر 
ده خانوار که هیچ استانی آن ها را به رسمیت نمی شناخت است که 
از داشتن حتی شناسنامه و عقدنامه و ابتدايی ترين امکانات محروم 

بوده و هستند.
بعد از دوندگی های فراوان و نزديک به چهارســاله، خوشبختانه 
مشــکل شناسنامه و اسناد ســجلی مردمان اين روستا حل و فصل 

شد و همگی آن ها به جز يکی دو نفر اسناد سجلی دريافت کردند.
احداثجاده از مهم ترين و اصلی ترين خواسته ای روستائیان بود که 
اگر جديدت، پیگیری و اصرار فراوان رسانه ها نبود، نتیجه نمی گرفت.

با اين حال متاسفانه هنوز مشکلات زيادی در روستاهای مذکور 
باقی مانده از جمله احداثدويست متر آب لوله کشی برای روستائیان، 
احداثپل بر رودخانه ســیمره است که در حال حاضر ساکنان برای 

تردد از تیوپ به عنوان قايق استفاده می کنند.
از ديگر مشکلات اين روستا ها، نبود برق، آنتن دهی موبايل و عدم 

پوشش شبکه های تلويزيونی است.
از فصول سرد ســال تردد برای روســتائیان به امری غیرممکن 
تحمل می شود و در صورت بروز هرگونه نیاز پزشکی ساکنان عملا 
دســت مردم از هرگونه پزشک و بیمارســتان و مرکز درمانی کوتاه 

است.
بر اساس اين گزارش، پیش از ظهر امروز يکشنبه هم مدرسه اين 
سه روستا با حضور بخشدار و مسئول آموزش و پرورش سرفیروزآباد 

و نیز رسانه ها رسما افتتاح خواهد شد.
آقای حســن قاســمی ضمن قدردانی و ارج نهــادن به خدمات 
مســئولان به صراحت اعلام کرد: يقینا مسئولین دلسوزی هستند 
که اگر مشــکلات را بدانند آن ها را حــل و فصل خواهند کرد، ولی 
متاسفانه بعضی از مسئولین علیرغم اين همه دوندگی کوچک ترين 
وقعی نمی نهند که به صراحت اعلام می نمايم که بیش از ۲ سال است 

که از روستا به شرکت آب و فاضلاب روستايی دوندگی می نمايم.
وی بیان داشــت: اين در حالی اســت که از چشمه اين روستا تا 

درب منزل، ۲۰۰ متر لوله آب بیشتر احتیاج نیست.
اين بزرگ روســتای چشمه مار بیان داشــت: اگر سرپرستان و 
خبرنگاران رسانه های جمعی در استان کرمانشاه نبودند، مشکلات 
ما همچنان پابرجا بود. از تک تک عزيزان خصوصا بخشدار محترم و 
مديران راه وشهرسازی وقت تبلیغات اسلامی، منابع طبیعی، جهاد 
کشــاورزی، علی الخصوص نماينده مقام معظم رهبری جناب آقای 
محمدی عراقی که تمام مســئولین ياد شــده چندين بار به محل 
مراجعه و مشکلات ما را از نزديک ديده و مرتفع نمودند و امروز هم 

شاهد احداثمدرسه در اين منطقه هستیم.
قاسمی با اشاره به اينکه تمام بزرگان اين روستا ها همگی از نعمت 
ســواد بی بهره هستند، اظهار داشت: فرزندان ما بايد تعلیم و تربیت 
ياد بگیرند، متاســفانه چندين ساکنان روستای اين منطقه همگی 
بیسواد هستند و تنها يک نفر از ساکنان اين روستا سواددار هستند 

که آنهم به يمن به زندان رفتنش می باشد.
وی در پايــان تاکید کــرد: انتظار داريم آقای اســتاندار؛ ابراهیم 
رضايی و معاونین وی برای دلگرمی يک بار هم که شده يک گوشه 
چشــمی به ما بیندازند. آيا مسئولین می توانند شرايط زندگی ما را 
يک ســاعت هم تحمل کنند؟! رسیدگی به خواسته های به حق ما 

حق مسلم ماست. 
يکی از اهالی روســتای "چم نوزه" گفت: تنها فرد باســواد روستا 
به واسطه زندان رفتن، ســواد خواندن و نوشتن دارد و مطمئنا اگر 
زندان نمی رفت، وی نیز مثل بقیه افراد اين روســتا بی ســواد بود.

هبیت الله صفری از ساکنان محروم روستای "چم نوزه" از توابع بخش 
سرفیروزآباد در گفتگو با خبرنگار مهر گفت: هنوز مسئولی به سراغ 
ما نیامده و تنها افرادی که به ما سر زده اند خبرنگاران مهر بوده اند.

صفری تصريح کرد: مسئولین کرمانشاه تا به حال کمترين اقدامی 
برای ما انجام نداده اند.

اجازه ندهیم فرصت طلبان از آب 
گل آلود ماهی بگیرند

/مهدی زارعی
 ايــن روزها اختلافات و کشــمش هاي دو قوه مجريه 
و مققنه به حدي رســیده است که متاســفانه برخي از 
مخالفان نظام و ملت بهترين فرصت براي ايجاد اختلاف 

بین مسئولان را چنین فرصتي مي دانند.
حال که نظام در محاصره آماج تحريم ها و فشــارهاي 
اقتصادي از سوي بدخواهان است، بايد مسئولان در درون 
کشــور اتحاد و يکپارچگي خود را حفــظ کنند و اجازه 
ندهند که برخــي از فرصت طلبان از آب گل آلود ماهي 

بگیرند.
موضوع تغییر قانون انتخابات رياست جمهوري، بحث 

روز بهارنشینان است.
برخي از نمايندگان در جايگاه مخالف هســتند و ديگر 
دوســتان در قالب موافق تغییر قانون انتخابات رياســت 

جمهوري قرار گرفته اند.
حال بايد گفت کــه اين تغییر نص قانــون در زماني 
صورت مي گیرد که بسیاري از سئوالات بي پاسخ در اين 

بین مطرح شده و خواهد شد.
چــرا نماينــدگان و موافقان اين طــرح در اين زمان 
باقیمانــده به انتخابات تصمیم بــه تغییر قانون انتخابات 
مي کنند اولین و مهمترين ســئوال هر منتقد و منصفي 

در اين باره است.
متاسفانه مي بینیم که برخي از نمايندگان مي خواهد 
و مــي توانند به زعم و میل خود قوانین انتخابات مجلس 
و يا رياســت جمهوري را تغییر دهند و آينده را به نوعي 

براي خود و يا دوستانشان تعريف و مهیا کنند.
تغییر در قانــون انتخابات رياســت جمهوري در اين 
برهــه از تاريخ نظام و نیز چند ماهه مانده به پايان دولت 
دهم مي تواند ســبب تشکیک شديد آرا بین سیاسیون و 
منتقدان کشور، تا جايي که هر کسي و هر جناحي احوال 
سیاســي دو قوه کشــور را به میل خود تجريه، تحلیل و 

منتشر مي کند.
برخي از رسانه ها که ظاهرا مترصد اين چنین فرصتي 
بوده اند، به دنبال دســتیابي به خواســته هاي قديمي و 

مندرس خود هستند.
تغییر در قانون انتخابات رياست جمهوري به ذهن هر 
منصفي اينگونه متبادر مي شود که حضور برخي از چهره 
هاي نظام در آينده سیاســي اين مملکت به مذاق برخي 

ها هرگز خوش نیامده و نخواهد آمد.
چرا نمايندگاني که به دنبال تغییر اين قانون هستند، 
نیمي از اين تلاشــهاي خود را معطوف ساماندهي اوضاع 

نامساعد اقتصادي و اجتماعي کشور نمي کنند؟!
مگر تغییر سريع و سراسیمه اين قانون نسخه درمان و 

علاج اوضاع اين روزهاي کشور است؟!
دولت نهم و دهم آنطور که در رسانه هاي خوديش داد 
ســخن مي راند، هرگز نتوانست شعارها و اهداف از پیش 
تعیین شده خود را در کشور پیاده کند و اگر هم موفق به 
عملیاتي کردن اين شــعارها شده است، امروز نتیجه آنرا 

بي شک هر کسي و هر شهروندي مي بیند!!
به نظر مي رسد انتخابات آينده و نیز منتخب و ماحصل 
اين انتخابات بــراي برخي از نمايندگان و همگرايان آنها 
امري حیاتي و استراتژيک است که اين چنین خود را به 
آب و آتش مي زنند و مي خواهد هر طوري که شده اين 

قانون را يک شبه به میل خود تغییر دهند.

در حکمی از سوی حجت الاسلام وحید 
احمدی؛

مشاور رسانه ای نماینده کنگاور، 
 هرسین، بیستون و صحنه
 منصوب شد

در حکمی از ســوی حجت الاســلام وحید احمدی؛ 
"مهدی زارعی"، به عنوان مشاور رسانه ای نماينده کنگاور، 

هرسین، بیستون و صحنه در مجلس منصوب شد.
به گــزارش خبرنگار ايلنا از کرمانشــاه، در حکمی از 
ســوی حجت الاسلام وحید احمدی؛  "مهدی زارعی"، به 
عنوان مشاور رسانه ای نماينده کنگاور، هرسین، بیستون 

و صحنه در مجلس منصوب شد.

مهدی زارعی چمه مديرمســول پويان  غــرب و  امیدباختر 
گفت: طبق قانون روابط عمومی ها بايد وکیل مدافع خبرنگاران 
و اصحاب قلم باشــند و نه اينکه از پیمانکاران به خاطر مســايل 

زودگذر دفاع کنند. 
مديرمسول پويان  غرب و  امیدباختر گفت: طبق قانون روابط 
عمومی ها بايد وکیل مدافع خبرنگاران و اصحاب قلم باشند و نه 

اينکه از پیمانکاران به خاطر مسايل زودگذر دفاع کنند.

به گزارش شارا، مهدی زارعی از فعالان رسانه ای در گفتگو با 
خبرنگار آريا در کرمانشاه گفت: بعضی از مديران روابط عمومی به 
نوعی وکیل مدافع پیمانکاران هستند حال با کدامین هدف و يا 

خواسته؟!! اين بماند.

مديرمسوول هفته نامه پويان غرب تاکید کرد: برخی از روابط 
عمومی ها در سطح استان کرمانشاه نه تنها به دنبال احقاق حقوق 
خبرنگاران و پرداخت بدهی آنها نیســتند، بلکه متاســفانه و به 
اصطلاح کوچه و بازاری به دنبال زدوبند با پیمانکاران هستند که 
در اين بین، خود پیمانکاران نیز به نوعی ذينفع اين تعامل ناسالم 

می شوند و بدون آنکه خود بدانند وارد ورطه پولشويی شده اند.

اين فعال رســانه ای گفت: از ســوی ديگر بســیاری از روابط 
عمومی ها به جای اينکه به دنبال احقاق حقوق حقه رسانه ها و 
خبرنگاران باشــند، به نوعی به غلامان حلقه به گوش پیمانکاران 
تبديل شــده اند آن هم برای اندکی جیفه بی ارزش و بی اعتبار 

در اين روزگار.

اين فرمانده هشت سال دفاع مقدس تاکید کرد: حال در چارت 
قانونی و سالم يک روابط عمومی رعايت دو اصل يکی حقوق قانونی 
پیمانکار و نیز خبرنگار تاکید و توصیف شــده اســت، ولی برخی 
از روابــط عمومی ها به جای حمايت از اصحاب رســانه به دنبال 
زدوبندهای پشت پرده با پیمانکاران هستند که امید است که اين 

تخلف مبرهن و محرز از ديد مسئولان نظراتی به دور نباشد.

زارعی به ديگر معضلات در حوزه روابط عمومی ها اشاره داشت 
و افزود: مسئله حادتر اينکه به علت کمبود بودجه برخی از مديران 
کل نیز تن به اين کار می زنند و برای رفع و رجوع مســايل مالی 
به نوعی کاسه چه کنم به سمت پیمانکاران دراز می کنند که اين 
خود ابتدای بدبختی و آغاز راندخواری مديران و مسئولان روابط 

عمومی است.
مديرمسول پويان  غرب و  امیدباختر اظهار کرد: از سوی ديگر 

می بینیم که پیمانکار براســاس ضوابط کاری خود مبالغ آگهی 
نشــريات را به موقع و براســاس تعرفه تعريف شده توسط قانون 
پرداخــت می کند، ولی به عینه ديده می شــود که اين پول در 
دستان مســئولان روابط عمومی به عنوان سرمايه ای در گردش 
می چرخد و بعد از اســتفاده های بهینه و بیشــمار از آن، مبلغ 
مذکــور را با هزار منت و ...بــه خبرنگار تحويل می دهند و آنهم 
مبلغی که کمتر از تعرفه های دولتی و ارشادی و پرداخت شده از 

سوی پیمانکار نگون بخت است.

وی عنوان داشــت: يکی ديگر از معضلاتی که امروز دامنگیر 
اصحاب رســانه شده اســت، کاســتن از مبالغ آگهی به وسیله 
مســئولان روابط عمومی برخی ادارات است که اين وضعیت دو 
حالت بیشتر ندارد؛ يا اينکه روابط عمومی با کاهش اين مبلغ می 
خواهد که به مديران بالادستی خود خوش خدمت کند و يا اينکه 
خدايی نکرده برای خود کســب و کاری از اين مبلغ ايجاد کرده 

است که حالت دوم محتمل تر به نظر می رسد.

اين جانباز هشت سال جنگ نحمیلی گفت: دلیل اين امر و به 
قول دوســتان روابط عمومی اين ادعا از سوی خبرنگاران همین 
بس که روابط عمومی ها خود به غلامان حلقه به گوش پیمانکاران 
تبديل شــده اند و به راحتی هم حقــوق خبرنگار نگون بخت را 
پايمال می کننــد و هم به منابع مالی و معنوی خود از ســوی 

پیمانکاران عزيز می رسند.

وی تصريح کرد: ازســوی ديگر بايد گله ای که از مديران و به 
ويژه مسئولان حراست داشته باشیم اين است که ملاک انتخاب 
يک روابط عمومی مگر پاکدستی و التزام به قانون و شرع نیست؟!، 
پس چرا اين روابط عمومی ها بدون هیچ گونه دغدغه ای و با فراغ 

بال دست به اين اعمال خلاف قانون و شرع می زنند.

زارعی گفت: جالب اينجاست که هزينه های چاپ بسیاری از 
آگهی های مناقصه و مزايده که در موعد مقرر توسط پیمانکاران 
پرداخت شده است تا مدتهای مديدی در دستان مسئولان روابط 
عمومی اين دســت و آن دست می شــود و بعد از مدت زمانی 
طولانی حتی بیشــتر از يکسال آن مبلغ که ديگر ارزش روزهای 
نخســتین خود را ندارد با هزار منت به خبرنگار تحويل داده می 
شود و آنهم با هزار مهر، امضا و اثرانگشت از خبرنگار نگون بخت.

اين پیشکسوت رسانه ای گفت: از سوی ديگر روابط عمومی 
ها بر خلاف مبلغ پرداختی از سوی پیمانکاران تنها از يک سوم 

از مبلــغ واقعی مناقصه و يا مزايده را به خبرنگاران تحويل می 
دهنــد که اين مهم اين را می رســاند که آيا پیمانکاران از اين 
وضعیت اســفبار و حق کشــی خبر دارند يا نه؟! و يا اينکه اين 
میزان مبلغ را از اصل مبلغ کاسته شده است و يا روابط عمومی 
ايــن تخلف فاحش را انجام داده اســت. در اين باره با برخی از 
پیمانکاران درباره اين هزينه ها گفت وگوهايی شــده است که 
همگی ايــن امر را کتمان می کنند و مبلــغ پرداختی خود را 
براســاس تعرفه ارشاد اســلامی پرداخت کرده اند و حال پیدا 

کنید پرتغال فروش را.

زارعــی افزود: از ســوی ديگر برخی از روابــط عمومی بودن 
هیچگونه تخصصی در اين پســت قرار گرفته انــد و هنوز رتبه 
بندی نشــريات را هم بلند نیستند و تمام نشريات و تعرفه چاپ 
آگهی های آنها را يکسال قلمداد می کنند و بدتر اينکه هیچ گونه 
آشنايی با خبر و نوشتن آن ندارند و تنها وظیفه آنها خلاصه شده 
است که به نصب پلاکارد بر ديوار اداره که اين مايه تاسف هم برای 

آن اداره است و هم برای مديرانش.

وی عنوان کرد: مســئول و مدير روابط عمومی که تفاوت يک 
نشــريه گروه 2 با 5 را تشــخیص ندهد به چه کار يک اداره و يا 
ســازمان می آيد به جز اينکه باعث اختلافات و حق خوری های 

بیشتر شود.

مدير مسوول هفته نامه پويان غرب تاکید کرد: حال دوستان 
روابــط عمومی که نه علم برخورد با نشــريات را دارند و نه آداب 
گفتمان و برخورد محترمانه با خبرنگاران، بهتر اســت که هرچه 
سريعتر توسط مديران بالادستی تغییر پیدا کنند تا بیشتر از اين 

مايه آبروريزی و سرافکندی آن اداره و يا سازمان نشوند.

وی گفت: تاسف بار اينکه برخی از مسئولان روابط عمومی تنها 
برخی از خبرنگاران را می شناســند و با آنها ارتباط کاری دارند و 
به همین منظور ديگر خبرنگاران را محترمانه طرد می کنند که 
اين دســت از روابط عمومی ها با کمال تاســف در کرمانشاه کم 

نبوده و نیستند.

مهدی زارعی چمه مديرمسول پويان  غرب و  امیدباختر گفت: 
بايــد به اين حقیقا اذعان کنیم که برخی از روابط عمومی تنها با 
قشر بانوان کار می کنند و وقحی به خبرنگاران مرد نمی گذارند 
که اين خود باعث به وجود آمدن شائبه های اخلاقی بسیاری در 

بین اصحاب رسانه می شود.

مهدی زارعی چمه مدیرمسول پویان  غرب و  امیدباختر

روابط عمومی ها باید وکیل مدافع ادارات باشند 
نه پیمانکاران

۴

زمانی که درآمد یک نصاب ماهواره 
از یک معلم وبازنشسته بیشتر است

#سیدوحیدحسینی روزنامه نگار
آيا هیچ به اين فکر کرده ايد که درآمد يک نصاب ماهواره چقدر است ؟ 

خوشبختانه به برکت برنامه های بدون محتوی وتکراری وخسته کننده ملال آور و البته با چاشنی بد مزه تبلیغات مزخرف بازرگانی صدا وسیما گرايش 
ملت همیشــه در صحنه به ماهواره وتولیدات آن طرف آبی روز به روز افزونتر شــده تا از اين رهگذز در آمد فروش انواع رسیور و ديش های ماهواره ای 

وايضا نصابان آن از يک معلم وبازنشسته به مراتب بیشتر افزونتر گردد 
 پديده ای که تا همین چند سال پیش صدها بار و طی عملیات های مختلف ديش ها و رسیورها جمع اوری شدند و دوباره ودر مقیاسی گسترده تر 
روانه بازار شدند به جايی رسیده که کمتر خانه ای  را میتوان يافت که در آن ماهواره وجود نداشته باشد وکمتر پشت بامی را سراغ خواهید داشت که 
دهها ديش در آن مستقر نشده باشد و اين در حالی است که صدا وسیما از بودجه های چند هزار میلیاردی بیت المال ارتزاق کرده اما خروجی به درد 
بخوری را ارائه نکرده تا با ريزش بسیار بالای مخاطبان خود مواجه گردد در عوض اقبال به ماهواره طی چند سال گذشته با رشد سر سام اوری مواجه 

شده است 
در اين میان اين نصابان ماهواره ها هستند که از اين اقبال عمومی و ضعف صدا وسیما بهترين بهره را برده ماهانه درآمدی بیش از يک معلم با مدرک 

فوق لیسانس ويا بازنشسته را به جیب های خود سرازير میکنند 
ای کاش مجلس و دولت با طرحی چند فوريتی صدا وسیما را منحل کرده وبودجه چند هزار میلیارد تومنی آن را در راه جبران کمبود بودجه خريد 

واکسن کرونا هزينه کند
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پمردم روستاهای " چشمه مار "، " چم نوزده " سفلی و 
علیا صاحب مدرسه شدند

بعد از مدت ها کش و قوس فراوان بین مســئولان، تعدادی مردم 
روستاهای " چشمه مار "، " چم نوزده " سفلی و علیا، دارای آموزشیار 

و مدرسه شدند.
چندين سال اســت به صورت متوالی و جدی به نوعی در جهت 
شناســايی و معرفی روستاهای محروم شهرستان کرمانشاه اقدام به 
انتشــار گزارش، اخبار، پرسش و پاسخ مســئولین و از همه مهم تر 

گزارش های انتقادی و چالشی کرده است.
به گزارش خبرنگار ايلنا از کرمانشــاه، بعد از حدود چهار ســال 
اقدامات موثری در جهت عمران و آبادانی چندين روســتا از جمله 
»چشــمه مار«، »چم نوزه« علیا و ســفلی، »گدارپی«، »تنوره«، و 
»چراغ آباد« که هر کدام دارای مشــکلات و معضلات ابتدايی بودند 

پیگیری نمود که هر روز شاهد نتايج مثبت آن هستیم.
از جمله محروم ترين اين روســتا ها، »چشمه مار« بود که بالغ بر 
ده خانوار که هیچ استانی آن ها را به رسمیت نمی شناخت است که 
از داشتن حتی شناسنامه و عقدنامه و ابتدايی ترين امکانات محروم 

بوده و هستند.
بعد از دوندگی های فراوان و نزديک به چهارســاله، خوشبختانه 
مشــکل شناسنامه و اسناد ســجلی مردمان اين روستا حل و فصل 

شد و همگی آن ها به جز يکی دو نفر اسناد سجلی دريافت کردند.
احداثجاده از مهم ترين و اصلی ترين خواسته ای روستائیان بود که 
اگر جديدت، پیگیری و اصرار فراوان رسانه ها نبود، نتیجه نمی گرفت.

با اين حال متاسفانه هنوز مشکلات زيادی در روستاهای مذکور 
باقی مانده از جمله احداثدويست متر آب لوله کشی برای روستائیان، 
احداثپل بر رودخانه ســیمره است که در حال حاضر ساکنان برای 

تردد از تیوپ به عنوان قايق استفاده می کنند.
از ديگر مشکلات اين روستا ها، نبود برق، آنتن دهی موبايل و عدم 

پوشش شبکه های تلويزيونی است.
از فصول سرد ســال تردد برای روســتائیان به امری غیرممکن 
تحمل می شود و در صورت بروز هرگونه نیاز پزشکی ساکنان عملا 
دســت مردم از هرگونه پزشک و بیمارســتان و مرکز درمانی کوتاه 

است.
بر اساس اين گزارش، پیش از ظهر امروز يکشنبه هم مدرسه اين 
سه روستا با حضور بخشدار و مسئول آموزش و پرورش سرفیروزآباد 

و نیز رسانه ها رسما افتتاح خواهد شد.
آقای حســن قاســمی ضمن قدردانی و ارج نهــادن به خدمات 
مســئولان به صراحت اعلام کرد: يقینا مسئولین دلسوزی هستند 
که اگر مشــکلات را بدانند آن ها را حــل و فصل خواهند کرد، ولی 
متاسفانه بعضی از مسئولین علیرغم اين همه دوندگی کوچک ترين 
وقعی نمی نهند که به صراحت اعلام می نمايم که بیش از ۲ سال است 

که از روستا به شرکت آب و فاضلاب روستايی دوندگی می نمايم.
وی بیان داشــت: اين در حالی اســت که از چشمه اين روستا تا 

درب منزل، ۲۰۰ متر لوله آب بیشتر احتیاج نیست.
اين بزرگ روســتای چشمه مار بیان داشــت: اگر سرپرستان و 
خبرنگاران رسانه های جمعی در استان کرمانشاه نبودند، مشکلات 
ما همچنان پابرجا بود. از تک تک عزيزان خصوصا بخشدار محترم و 
مديران راه وشهرسازی وقت تبلیغات اسلامی، منابع طبیعی، جهاد 
کشــاورزی، علی الخصوص نماينده مقام معظم رهبری جناب آقای 
محمدی عراقی که تمام مســئولین ياد شــده چندين بار به محل 
مراجعه و مشکلات ما را از نزديک ديده و مرتفع نمودند و امروز هم 

شاهد احداثمدرسه در اين منطقه هستیم.
قاسمی با اشاره به اينکه تمام بزرگان اين روستا ها همگی از نعمت 
ســواد بی بهره هستند، اظهار داشت: فرزندان ما بايد تعلیم و تربیت 
ياد بگیرند، متاســفانه چندين ساکنان روستای اين منطقه همگی 
بیسواد هستند و تنها يک نفر از ساکنان اين روستا سواددار هستند 

که آنهم به يمن به زندان رفتنش می باشد.
وی در پايــان تاکید کــرد: انتظار داريم آقای اســتاندار؛ ابراهیم 
رضايی و معاونین وی برای دلگرمی يک بار هم که شده يک گوشه 
چشــمی به ما بیندازند. آيا مسئولین می توانند شرايط زندگی ما را 
يک ســاعت هم تحمل کنند؟! رسیدگی به خواسته های به حق ما 

حق مسلم ماست. 
يکی از اهالی روســتای "چم نوزه" گفت: تنها فرد باســواد روستا 
به واسطه زندان رفتن، ســواد خواندن و نوشتن دارد و مطمئنا اگر 
زندان نمی رفت، وی نیز مثل بقیه افراد اين روســتا بی ســواد بود.

هبیت الله صفری از ساکنان محروم روستای "چم نوزه" از توابع بخش 
سرفیروزآباد در گفتگو با خبرنگار مهر گفت: هنوز مسئولی به سراغ 
ما نیامده و تنها افرادی که به ما سر زده اند خبرنگاران مهر بوده اند.

صفری تصريح کرد: مسئولین کرمانشاه تا به حال کمترين اقدامی 
برای ما انجام نداده اند.

وی با اشاره به اينکه در حال حاضر از هیچ گونه امکاناتی در اين 
روستا برخوردار نیستیم، تاکید کرد:  پس از سال ها از پیروزی انقلاب، 

اکثر ما شناسنامه نداريم و ما هنوز عقدنامه رسمی و ثبتی نداريم.
وی با اشــاره به اينکه تنها يک نفر در روســتای ما باسواد است، 
گفت: تنها فرد با ســواد روســتا هم به واســطه زندان رفتن، سواد 
خواندن و نوشــتن دارد و مطمئنا اگر زندان نمی رفت، وی نیز مثل 

ما بی سواد بود.
صفری با ابراز گله از مســئولین در عدم ساخت راه ارتباطی برای 
روســتا، تصريح کرد: در فصل زمســتان برای عبور و مرور در گل و 
لای دســت و پا می زنیم و در تابستان هم با گرد و خاک مواجهیم 
که اين دو معضل برای اهالی روســتايمان چیزی جز بیماری، درپی 

نخواهد داشت.
اين ساکن روستای "چم نوزه" که در اين سفر نقش راننده تیوپ 
حامل خبرنگاران مهر را نیز برعهده داشت، گفت: قضاوت را به مردم 

واگذار می کنم.
به گفته وی مســئولان اســتان کرمانشــاه به خصوص بخشدار 
سرفیروزآباد، تنها بعد از گزارش خبرنگار مهر برای اولین بار به اين 
روســتا آمد و حتی به داخل روســتای چم نوزه هم نیامد و گفت: 
"اجازه بدهید بعدا بیائیم که آب کم شود"، اين در حالیست که سفر 

با تیوپ و عبور از رودخانه با اين وسیله جزو زندگی ماست.
صفری گفت: مگر خدا به داد ما برسد، تا کی اين وضعیت اسفبار 
ما ادامــه دارد و ما هنوز از برق و تلويزيــون و حتی يارانه بی خبر 

هستیم و چیزی به ما اختصاص نیافته است.
با توجه به انعکاس وسیع خبر خبرگزاری مهر از محرومیت های 
روستای "چشــمه مار" در تمام  رســانه های ديداری و شنیداری، 
مسئولین استان های کرمانشاه و لرستان هر کدام به نوبه خود شانه از 
زير بار مسئولیت آن خالی می کنند و از يک سو مسئولین کرمانشاه 
ادعا می کنند که در تقســیمات  کشوری، اين روستا جزء کرمانشاه 
نیست، و از طرف ديگر، "خورشــیدوند"، معاون عمرانی استانداری 
لرســتان، ادعا می کند که روستای چشمه مار،  جزو حوزه "لرستان" 

نیست.
حال سئوالی که در اينجا بايد پرسیده شود اين است که چه کسی 
و چه استانی تکلیف اين روستای محروم را بايد مشخص کند؟ مردم 
بی پناه اين روستا، که از تمام امکانات ابتدايی محرومند بايد به کدام 
مسئول يا استانی مراجعه کنند؟! و کدام استانی، پاسخگوی خواسته 

های به حق و منطقی اشان خواهد بود؟!
حال که مسئولین اين استان ها در برابر خشم عمومی مردم کشور 

و رسانه ها قرار گرفته اند، نبايد شانه از زير اين مهم خالی کنند.
خبرنگاران مهر برای گزارش تصويری، به همراه يک اکیپ خبری 
مدت دو روز در روســتاهای "چم نوزه" علیا و سفلی و "چشمه مار" 

حضور داشتند و از نزديک، نقطه نظرات اين اهالی را شنیدند.
اين اکیپ خبری به اين مهم رســیدند که معضلات و مشکلات 
و بی توجهی مســئولین در حق اين روستاها بسیار است و نداشتن 
شناســنامه، عقدنامه و سواد و نبود ديگر امکانات، واقعیتی است که 

متاسفانه برخی از مسئولان آن را انکار می کنند!

 "چشمه مار"؛ روستایی 
که اهالی آن شناسنامه و عقدنامه ندارند

کرمانشــاه - خبرگزاری مهر: روستای "چشمه مار" از توابع بخش 
ســراب سرفیروزآباد اســت که در آن هیچ يک از افراد سواد ندارند، 
حتی شناسنامه و کارت ملی هم ندارند. اين روستايیان حتی عقدنامه 
ندارند و در طول ســالهای گذشــته از هیچ امکانات دولتی استفاده 

نکرده اند.
به گزارش خبرنگار مهر، چندی پیش برخی از مردم کرمانشــاه از 
روستايی حرف می زدند که قرن ها با عصر جديد فاصله دارد و مردم 
اين روســتا را جزو محروم ترين افراد کشــور به حساب می آوردند. 
بدين منظور خبرنگار مهر، برای صحت اين اخبار شخصا به روستای 
"چشمه مار" مراجعه می کند و از نزديک پای صحبت های مردم اين 

روستا می نشیند.
حسن قاسمی، از بزرگان روستای "چشمه مار" از توابع بخش سراب 
سرفیروزآباد در گفتگو با خبرنگار مهر گفت: ما يک خانواده 30 نفره 
هستیم که از هرگونه امکانات بهداشتی و درمانی، آموزشی، راه، آب 

و برق محروم هستیم.
اين پیرمرد روستايی که دارای دو همسر و 11 فرزند است با اظهار 
گلايه از بی توجهی بخشدار سرفیروزآباد گفت: خانواده و فامیل 30 
نفره ما در روســتای چشمه مار سال هاست از داشتن راه، دبستان و 
مدرسه راهنمايی يا دبیرســتان و حتی آب و برق و تلفن و هرگونه 
امکانات رفاهی محروم اســت و برای اينکه به شهر کرمانشاه رفت و 
آمد کنیم حتی قايق نداريم و مجبوريم با يک تیوپ و با پارو زدن از 
آب رودخانه سیمره عبور کنیم و بعد از آن يک منطقه صعب العبور 

را با الاغ و قاطر طی کنیم تا به جاده اصلی برسیم.
قاسمی با اشــاره به خطرآفرين بودن رودخانه سیمره گفت: اين 
رودخانه يک رودخانه وحشــی، دارای گــودال ها و پیچ و خم های 
فراوان و بسیار خطرناک است به نحوی که هرساله تعدادی از مردم 

روستاهای اطراف رابه کام خود می کشد و از بین می برد.
وی درهمین مورد گفت: اگر يک بررسی کوتاه از وضعیت رودخانه 

سیمره به عمل بیاوريد، متوجه خواهید شد که از سالها پیش تاکنون 
چندين نفر در آبهای خروشــان آن غرق شــده و خانواده هايشان را 

داغدار کرده اند . 
قاسمی افزود: روستای ما در واقع بین سه استان کرمانشاه، ايلام و 
لرستان گرفتار و محصور شده است، زمستانهای سرد داريم و اگر يکی 
از ما به هر دلیل مريض شــود با اينکه فقط تا کرمانشاه 50 کیلومتر 
فاصله داريم اما به خاطر صعب العبور بودن و نداشتن راه، بیمارانمان 
از دست می روند کما اينکه من يک دخترم را به دلیل بیماری و عدم 

امکانات کافی از دست دادم و هیچ کاری از دستم بر نیامد.
اين پیرمرد رنج کشیده روستايی با اشاره به اينکه چند مدت پیش 
در مسیر رفتن به شهر با يک قلاده خرس وحشی درگیر شده است، 
گفت: بیشــتر مواقع به خاطر نبودن وسیله نقلیه، مجبوريم که 20 
تا 30 کیلومتر مســیر را با پای پیاده در گرمای تابســتان و سرمای 

زمستان در مسیرهای سنگلاخی کوه، طی کنیم.
وی افــزود: منطقــه ای که ما در حال حاضــر در آن زندگی می 
کنیم تا قبل از پیروزی انقلاب از نظر تقسیمات کشوری، جزء حوزه 
انتظامی اســتان لرســتان بود اما بعد از انقلاب، بر اساس تقسیمات 

کشوری به استان کرمانشاه ملحق شديم.
حسن قاسمی تصريح کرد: ما قبلا عشاير بوديم و يیلاق و قشلاق 
می کرديم و چون اين رفت و آمد مکرر برايمان خیلی ســخت شده 
بود و از طرفی مراتع "چشمه مار" و "کالگه" و "شهری" يعنی روستای 
همجوار و نزديک چشــمه مار مراتعی غنــی بود اين منطقه را برای 
ســکونت انتخاب کرديم و همین جا مانديم، اما از آن زمان تا حالا با 
بدترين وضع زندگی می کنیم و اگر تنها چشمه روستا نبود حالا حتی 

آب خوردن هم نداشتیم.
وی در پاسخ اين سئوال که آيا تاکنون مسئولان به روستای شما 
آمده اند، يا برای اهالی روســتا عملا کاری انجام داده اند، گفت: هیچ 
مســئولی تا حالا به روستای ما نیامده و گرچه ما از توابع بخشداری 
ســرفیرزآباد هستیم اما مسئولان اين بخشداری حتی يک بار هم به 
روســتای ما نیامده اند و اصولا هیچ توجه و اعتنايی به مشــکلات و 
رنجهای ما نمی کنند و ما نمی دانیم دادمان را پیش چه کسی ببريم 

و بگويیم راه برای عبور و مرورمان نداريم.
قاســمی گفت: چند عروس خانواده ما تهرانی هســتند که وقتی 
گاهی به اينجا می آيند، با وحشت و نگرانی تمام از اين آب می گذرند 
و حالا مدت زيادی است که به همین خاطر پیش ما نمی آيند و ترس 
دارند و من به آنها حق می دهم اما مسئولان بايد توجه کنند که ما 

هم انسان هستیم، جان داريم و جانمان ارزش دارد.  
قاســمی تاکید کرد: اگر يک بولدوزر راهسازی فقط چند ساعت 
روی راه روســتايی ما کار کند، ما با اين همه دردسر و خطر مواجه 
نمی شديم و بخشی از مشکلاتمان حل می شد زيرا در اين روستاهای 
دورافتاده اطراف سیمره، پل برای عبور از اين رودخانه وحشی وجود 
ندارد و بعد از عبور از رودخانه با همه خطراتی که دارد و جان اهالی 
روستاها را به طور جدی تهديد می کند، ناچارا مسافت زيادی را از راه 
های کوهستانی با احشام خود طی می کنیم تا بتوانیم از جاده اصلی  

به کرمانشاه برويم و نیازهايمان را برطرف کنیم.
وی گفت: هیچ يک از ما ســواد نداريم، شناسنامه و يا کارت ملی 
برای شناسايی نداريم، حتی عقدنامه هم نداريم و در طول سال های 
گذشــته از دريافت هرگونه کوپن و يارانه و ... محروم بوده ايم و هیچ 
يک از ما، از هیچ مزايايی که حق مسلم ما است به هیچ وجه استفاده 
نکرده ايم و اگر لطف و پیگیری خبرنگار مهر نبود که تا کنون موفق 
به گرفتن چند شناســنامه برای ما شده، ما حتی از داشتن اين چند 

شناسنامه هم محروم بوديم.
حسن قاسمی گفت: ما حدود هزار گوسفند داريم که نیاز شديد به 
مرتع و علوفه کافی برای چرا دارند و مراتع اين روستا برای ما حیاتی 
است و مسئولان به جای اينکه به مشکلات و کمبودهای مطرح شده 
ما رسیدگی کنند، منابع طبیعی هم خود مشکل ديگری برای ما شده 

و گاهی مانع چرا کردن دام های ما از اين مراتع می شود.
قاســمی در پايان تاکیــد کرد: خانواده های ما در اين روســتای 
دورافتاده واقعا گرفتار شــده اند و اين درست نیست که هیچ مدير و 
مســئولی به فکر ما نبوده و نیست و نه تنها گرفتاری و مشکلات ما 
را نمی فهمند بلکه اساســا هیچ يک از ما را به عنوان شهروندان اين 

مملکت به حساب نمی آورد.
اهالی روســتای چشــمه مار، از توابع فیروزآباد مردمی خونگرم، 
مهمانواز و با فرهنگ هســتند که خبرگزاری مهر کرمانشــاه، اولین 
رسانه استان و کشور است که تاکنون از محرومیت ها و کاستی های 

اين روستا يادی کرده است.
خبرنگار مهر که خود از نزديک با اهالی مناطق فوق ديدار و گفتگو  
داشته قصد دارد با مراجعه دوباره به روستای مذکور، گزارش تصويری 
کاملتری از محرومیت ها و مشــکلات مردم اين منطقه و روستاهای 

همجوار تهیه کند.

در گفتگو با مهر مطرح شد:

تنها فرد باسواد 
روستای »چم 
نوزه« در زندان 
آموزش دیده است
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عصر روز ســه شــنبه چهاردهم بهمن ماه 
پنجمین نشســت تخصصی شورای راهبردی 
انجمن پیشکســوتان فوتبال استان با حضور 
تنی چنــد از اعضا آن در دفتــر مرکزی اين 

انجمن برگزار شد 
در ايــن نشســت که با محوريت بررســی 
فوتبال استان صورت گرفت منوچهر اسماعیلی 
از با ســابقه ترين مربیان فوتبال استان ضمن 
برشمردن نقاط ضعف فوتبال استان در تمامی 
رده ها تاکید کرد انجمن پیشکسوتان فوتبال 
اســتان میتواند ظرفیت مناسبی برای آسیب 

زدايی از آن باشد
در ادمه مراد روشــنی مربــی تیم فوتبال 
معلمان اســتان نیز با تايید نظرات اسماعیلی 
تصريح کرد متاسفانه اگر پیشکسوتان فوتبال 
استان حضوری پر رنگتر در فوتبال کرمانشاه 
میداشتند شايد همینک با اين سرنوشت تلخ 
اين رشته ورزشی پر مخاطب در استان مواجه 

نبوديم
غلامرضا شــیروانی از مديران پیشکسوت 
فوتبال اســتان در خصوص وضعیت اســفبار 

فوتبال کرمانشــاه تاکید کرد پیشکســوتان 
میتوانند در تصمیم ســازی ها وبرنامه ريزی 
موفقیت آمیز فوتبال کرمانشــاه نقش بسزايی 

ايفا کنند
فرزاد کرمی اين فوتبالیست قديمی وکهنه 
کار فوتبال استان از مسئولان مربوطه خواست 
که عملکــرد روســای هییت هــای فوتبال 
شهرســتان های مختلف تابعه اســتان مورد 
بررســی دقیق قرار گرفته و چنانچه کارنامه 
موفقی نداشتند هرچه سريعتر نسبت به تغییر 

انان اقدام شود
مجتبی شفیعی از مربیان با تجربه نیز گفت 
کرمانشاه علیرغم دارا بودن ظرفیت واستعداد 
های ناب فوتبال اما بواســطه فقدان مديريت 
کار آمد به اين سرنوشت توام با شکست دچار 
شــده اســت بهروز زارعی ديگر پیشکسوت 
فوتبال استان نیز با برشمردن دلايل افت کمی 
وکیفی فوتبال استان تصريح کرد تا زمانی که 
به سرنوشــت فوتبال استان بی تفاوت باشیم 

نمیتوان امیدی به پیشرفت آن داشت
يوســف زارعی مربی و فوتبالیســت و داور 

پیشکســوت و بی ادعای فوتبال اســتان نیز 
انجمن پیشکســوتان فوتبال اســتان را مايه 
مباهات فوتبال اســتان برشمرد و تاکید کرد 
اين انجمن يقینا نقــش تعیین کننده ای در 

فوتبال استان و کشور خواهد داشت
دکتر حسین رشــیدی از مديران ورزشی 
اســتان که سابقه مدير عاملی باشگاه راه آهن 

تهران را در کار نامه دارد 
از انجمن پیشکســوتان فوتبال خواســت 
برنامه ديدار با مسئولان استان را برای پیشبرد 
اهداف انجمن وفوتبال اســتان در دستور کار 

داشته باشد
در اين جلســه همچنین مقرر شــد که در 
نشســت آتی وبا دعوت از تمام پیشکســوتان 
فوتبال اســتان  انتخابات هییت امنا و هییت 
مديره اين انجمن در رشــته فوتبال عملیاتی 
شده واعضا اين دو هییت و مجموعه های تابعه 
در تمامی شهرستان های استان معرفی شوند

شايان ذکر است بســیاری از پیشکسوتان 
فوتبال استان با تکمیل فرم های عضو گیری 
در اين انجمن علاقه مندی خود را برای حضور 

فعال در آن اعلام نموده اند
اعضا شــورای راهبردی  همچنین ديگــر 
ايــن انجمــن عبارتند از کیومرث ســفیدی 
ملی پوش پیشکســوت فوتبال استان مجتبی 
گردکانه از شاخص ترين مربیان شناخته شده 
کرمانشاهی در سطح کشــور. حسین بگلری 

داور پیشکسوت استانی و کشور ی
شیر خان تیموری بزرگ پیشکسوت فوتبال 
دلاور خیــز گیلانغرب ..يونس خــدا مراديان 
و قربانی از فوتبالیســت مطرح ســالهای دور 
هرســین  فرهــاد صیفوری از پیشکســوتان 
دلســوز و شجاع سنقر. ســیروس نقشبندی 
از پیشکســوتان زحمت کش پاوه واورامانات 
حســین محمدی از جوانرود ابراهیم احمدی 

پیشکسوت فوتبال روانسر
احمد نظری. مربی و فوتبالیست پیشکسوت 
قصر شیرينی خســرو انجام از کرند ودالاهو و 
بسیاری ديگر از پیشکســوتان مطرح فوتبال 
اســتان دکتر جهانبخشی از مدير ان با تجربه 
فوتبال احمد دهنوی پیشکسوت شجاع عرصه 

داوری استان و...........میباشند

۱۲۴۰۰۰۰۰۰۰۰۰ از جیب چه 
کسی پرداخت میشود

#سیدوحیدحسینی روزنامه نگار
چنانچه دادگاه عالی ورزش رای  محکومیت فدراسیون فوتبال ايران در 

برابر شکايت مارک ويلموتس را تايید کند
اين فدراسیون میبايست ۱۲۴ میلیارد تومان به حساب اين مربی بلژيکی 

واريز نمايد
و اين در حالی اســت که قرار داد بــا ويلموتس به لحاظ حقوقی کاملا 
غیر کارشناســی بوده و از ضعفهای بســیاری برخوردار است  وکیل مارک 
ويلموتس نیز از اين ضعف های حقوقی استفاده کرده و به راحتی توانسته 

رای محکومیت فدراسیون فوتبال را اخذ نمايد
اينکه چه کســانی پشــت اين قرار داد بوده و چرا اين قرار داد از  قدرت 

حقوقی لازم برخوردار نبوده ؟
واينکه امضا کننده ايرانی طرف اين قرار داد با کدام تفکر قضايی و حقوقی 

اين قرار داد يک طرفه به نفع ويلموتس را به امضا رسانده است ؟؟
وباز هم اينکه چگونه است در اين فدراسیون عريض و طويل يک وکیل 
کار کشــته وجود نداشته تا حداقل قبل از امضا اين قرار داد آن را بازنگری 

کند؟؟ 
وايضا اينکه چه کسانی بستر ساز اين قرار داد بوده و چه منافعی در پشت 

پرده اين قرار داد برايشان حاصل شده است ؟؟
و دهها موارد مشابه ديگر تماما پرسش هايی است که میبايست بدان ها 
پاسخ داده شود. ...؟؟ که البته بعیا است پاسخی منطقی برای انان يافت شود

 هییت مدیره مجموعه فوتبال
 انجمن پیشکسوتان ورزش ایران در کرمانشاه 
انتخاب شدند

 به همت نمايندگی انجمن پیشکسوتان ورزش ايران در استان کرمانشاه و 
با همکاری بی شائبه دکتر مجید يزادنپاه مدير کل آموزش و پرورش استان 
کرمانشاه انتخابات هییت مديره مجموعه فوتبال انجمن پیشکسوتان ورزش 

ايران در کرمانشاه برگزار شد
انتخابات هییت مديره مجموعه فوتبال انجمن پیشکسوتان ورزش ايران 
در اســتان کرمانشاه با حضور جمع کثیری از پیشکسوتان صاحب نام اين 
رشته  از شهرکرمانشاه و ساير شــهرهای سراسر استان در مرکز رفاهی و 

تفريحی فرهنگیان استان ) خانه معلم(   برگزار شد 
مرادعلی روشنی مربی نام آشنا و تلاشگر تیم فوتبال پیشکسوتان معلمین 

کرمانشاه
کیومرث سفیدی ملی پوش صاحب نام سال های دور فوتبال استان که 

در اقصی نقاط کشور فوتبال کرمانشاه را با نام ايشان میشناسند
مجتبی گردکانه بازيکن  سرشــناس  کشــته دهه های  پنجاه و شصت 

وهفتاد وهمچنین مربی حرفه ای و صاحب سبک فوتبال استان
فرزاد کرمی فوتبالیست تمام حرفه ای و پیشکسوت فوتبال استان 

شیر خان تیموری پدر معنوی فوتبال گیلانغرب که شاگردان بسیاری را 
به فوتبال کشور معرفی نموده است

يوسف زارعی. مربی و داور پیشکسوت فوتبال استان که پايه گذار بسیاری 
از تیم های مطرح استان را در کارنامه دارد

ابراهیم احمدی .. بازيکن سال های نه چندان دور روانسر و از پیشکسوتان 
مطرح اين شهر ستان

بهروز زارعی. پیشکسوت فوتبال استان که سابقه بازی های در تیم جم 
وکلوپ چم ن خاطره انگیز است

علی اکبر قديمی پیشکسوت فوتبال اسلام آباد غرب و از فوتبالیست های 
صاحب نام اين خطه فوتبال خیز و دلاور پرور

همچنین مهدی پاک نژاد سند افتخار فوتبال کرمانشاه و احمد نظری از 
پیشکسوتان گرامی وزحمتکش قصر شیرين به عنوان بازرس انتخاب شدند

در اين مراســم که با تــلاوت آياتی چند از قران کريم و پخش ســرود 
جمهوری اسلامی آغاز شد. ابتدا علی مرادی مسئول روابط عمومی انجمن 
پیشکســوتان ورزش ايران استان کرمانشاه که همچنین مسئولیت روابط 
عمومی آبفای اســتان را عهده دار است و از علاقه مندان زحمتکش ورزش 
استان نیز میباشد با اعلام فهرست برنامه و همچنین خوش امد گويی برنامه 

را ادامه داد
سپس منوچهر اسماعیلی مربی موی سپید وپیشکوست فوتبال استان که 
زحمات او در فوتبال اســتان زبان زد است به عنوان ريیس سنی جلسه به 

حاضرين خوش امد گفت
سپس نگار نده اين گزارش به عنوان نماينده انجمن پیشکسوتان ورزش 
ايران در استان کرمانشاه به ذکر اهداف و برنامه های انجمن در تمام رشته 
ها پرداخت و انتخابات هییت مديره فوتبال اين انجمن. را سر آغازی برای 

ساير رشته ها برشمرد 
شايان ذکر است انجمن پیشکسوتان ورزش ايران که تحت حمايت کمیته 
ملی المپیک و به مدير عاملی بهرام افشار زاده از صاحب نامان وپیشکسوتان 
تیــم ملی فوتبال ايران اســت با هدف کمک  به ورزش پیشکســوتان در 
تمام کشــور و غالب رشــته های ورزشی و همچنین حمايت همه جانبه از 
پیشکسوتان ورزش ايران به عنوان يک نهاد غیر انتفاعی و با يک اساسنامه 

مشخص وثبت شده بیش از چند سال است فعالیت خود را آغاز نموده.  
نمايندگی اين انجمن در کرمانشاه در حالی فعالیت خود را آغاز نموده که 
متاسفانه وعلیرغم دعوت های مکرر از مسئولان ارشد استان بويژه مدير کل 
ورزش وجوانان و  بدون کوچکترين حمايتی از جانب مسئولان فعالیت خود را 
ادامه. داده و به خواست خداوند متعال اين روند را ادامه خواهد داد. در اين بین 
جا دارد از حمايت های بی دريغ اداره کل اموزش وپرورش استان و مدير کل 
محترم دکتر مجید يزدانپناه. فردين ياوری معاونت پشتیبانی اين ادارع کل 
وعلی اکبر محمدی مســئول تعاون اداره کل و جواد نوعنواز ريیس حراست 
اداره کل اموزش وپرورش  تقدير وتشــکر نمود. همچنین از مديران آبفای 
استان کرمانشاه بويژه مهندس علی مرادی و سعید باتمانی نیز به خاطر تدارک 

امکانات فنی و تهیه کلیپ های مختلف پیشکسوتان تقدير وتشکر میگردد 
دکتر  حسین رشیدی وکیل پايه يک دادگستری وهمچنین مديرحقوقی 
ايثارگران و جانبازان آسیب ديده روح وروان ومدير عامل سابق باشگاه را آهن 
کــه تمام امکانات فنی ومکانی خود را به طور موقت در اختیار انحمن قرار 
داده شايسته تقدير است و  غلامرضا شیروانی به عنوان دبیر شورای راهیردی 

انجمن نهايت تلاش را برای پبشبرد انجمن. از خود نشان داده اند
همچنین يونس خدامرديان ونادرصفی پور به عنوان  نمايندگان انجمن 
در هرســین و عزيزی برای ثلاث فرهاد صیفوری برای ســنقر و سیروس 
نقشبندی برای پاوه واورامانات  وخسرو انجام برای کرند ودالاهو  علی اکبر 
قديمی اسلام آباد وابراهیم احمدی راونسرانتخاب شدند برای صحنه وکنگاور 
و قصر شیرين  وهمچنین سرپل ذهاب متعاقبا نمايندگان انجمن انتخاب 

خواهند شد

/نماینده انجمن ورزشی پیشکسوت ایران استان 
کرمانشاه

اگر چه قصد آن نداشتیم که اصولا به مباحث مرتبط با 
هییت فوتبال استان ورود پیدا کرده و عملکرد آن را به نقد 
و بررسی بنشینیم چرا که براساس يک ضرب المثل ايرانی 
که بر پايه يک اصل فلسفی جهانی بنا شده میگويد » گوش 
اگر گوش تو وناله اگر ناله ماست. البته آنچه به جايی نرسد 
فرياد است « به رخداد های هییت فوتبال استان ورود کنیم 
بیش از چهار سال هییت فوتبال استان از زوايای مختلف 
و  توسط کارشناسان دلسوزان ورزشی نويسان و جمعی از 
پیشکســوتان فوتبال اســتان مورد با هدف خیرخواهانه 
ومشفقانه مورد آنالیز ونقد وبررسی قرار گرفت اما نه گوش 
شــنوايی وجود داشت ونه چشم بصیرتی که اين نقد های 
دلســوزانه را بشــنود وببیند وبه کار بندد وهمگان ديديم 
انتخابات پر حرف وحديث هییت فوتبال استان را شخصی 
هدايــت کرد که خود صلاحیتش بــرای انتخابات مجمع 
اســفند ماه فدراسیون فوتبال  رد شــد و مورد تايید قرار 
نگرفت  ونتیجه آن انتخابات با خلف وعده جمعی از روسای 
هییات فوتبال شهرستان که علی القاعده نمیتوان کارنامه 

درخشــانی برای انان در نظر گرفت طوری  رقم خورد که 
طی ســی سال گذشته نه تنها نتوانسته است حتی اندکی 
فوتبال کرمانشاه را ارتقا دهد بلکه جايگاه فوتبال کشور از 

لیگ برتر به زمین های خاکی تنزل داده است
تا اينکه  نمايندگی  انجمن ورزشــی پیشکسوتان ايران 
در کرمانشاه بدون هیچ حمايتی وبا دست خالی و صرفا با 
پشتیبانی جمع کثیری از پیشکسوتان فوتبال استان که تا 
کنون به حاشیه رانده شده و فراموش گرديده بودند رسما 
 پا به عرصه ورزش استان خاصه فوتبال گذارد و با برگزاری 
يک انتخابات مثال زدنی هییت مديره ای را تشکیل داد که 
هــر کدام از اعضا اين انجمن و هییت مديره آن به تنهايی 

قادر به اداره ورزش يک استان میباشند. 
اما متاسفانه هییت فوتبال استان کرمانشاه با يک کپی 
برداری ناشیانه . واســتفاده از عنوان انجمن پیشکسوتان 
فوتبال استان به گونه ای  وانمود کرده که سعی در استفاده 
از پیشکســوتانی دارد که طی  چند ســال گذشته توسط 
همین هییت  به بوته فراموشــی سپرده شده اند.  در اين 

خصوص ذکر چند نکته حائز اهمیت است
يکم.   نامه ارســال شــده از  طرف هییت فوتبال استان 

هیچ ارتباطی به انجمن پیشکسوتان فوتبال استان  تحت 
نظارت انجمن ورزشی پیشکسوتان ايران نداشته و استفاده 
از اين عنوان در نامه هییت فوتبال.را کپی برداری ناشیانه و 

مصادره به مطلوب کردن آن میداند
دوم..از هییت فوتبال استان انتظار میرود با اندکی انديشه 
خلاقیت محور بوده و با دوری گزينی از کپی برداری های 
بچگانه و ناشــیانه بیش از اين سبب تنزل جايگاه حقوقی 

فوتبال استان نشوند
ســوم .. با توجه به اساسنامه هییت فوتبال. اين هییت 
نمیتوان از نامهايی چون انجمن برای زير شاخه های خود 
استفاده کند. به دوستان هییت فوتبال خاصه دبیر محترم 
آن که از بازنشســتگان محترم امــوزش وپرورش بوده اند 
توصیه میشود از همان نام ،» کمیته« برای مجموعه های 
تابعه خود بهره برده و همانطور که اشــاره شد. از چاشنی 

خلاقیت برای مکاتبات خود استفاده نمايند
در پايــان مجدد تاکید میگردد ) انجمن پیشکســوتان 
فوتبال( که در نامه هییت فوتبال اســتان بدان اشاره شده  
نه تنها هیچ ارتباطی با هییت فوتبال استان ندارد بلکه  آن 

را يک نسخه خوانی و کپی برداری ناشیانه میداند

انجمن پیشکسوتان فوتبال 
استان :

ریشه شکست 
های فوتبال 
استان در 
فقدان مدیریت 
 صحیح آن است
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کپی برداری ناشیانه هییت فوتبال استان کرمانشاه

 از انجمن ورزشی پیشکسوتان فوتبال 
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اين اولین باری نیست که جناب زنگنه وزير نفت با اظهار نظرهای عجیب وغريب  شگفتی ساز 
افکار عمومی و فضای رسانه ای کشور میشود

 وزير نفت: بنزين گران نمی شود
وزير نفت: هیچ برنامه ای برای افزايش قیمت بنزين نداريم و قانون نیز اجازه انجام اين کار را 

نداده است »۳۱شهريور نود وهشت » مشرق نیوز«

اما پس از مدتی که بزنین به سه هزار تومن برای هرلیتر به صورت آزاد و ۱۵۰۰تومن سهمیه 
ای افزايش قیمت پیدا کرد بازهم شیخ الاوزرا دولت روحانی از افزايش نرخ بنزين اظهار بی اطلاعی 

نمود ه و شگفتی مردم  از:
 جواب زنگنه به پرسش خبرنگاران در مورد مدت زمان سهمیه بندی بنزين اينکه اين سهمیه 

بندی تا چه مدت ادامه خواهد داشت گفت:" تا وقتی که مردم تحمل کنند".
اما شايد پاسخ وزير نفت دائمی ادوار مختلف دولت از جمله دولت حسن روحانی در خصوص 

پیدا شدن يک دستگاه پوز در دفتر کارش  به گروه تحقیق وتفحص مجلس در نوع خود بی نظیر 
باشد

 يک نفر کارمند ســاده مدت موقت که مأمور خريدهــای جزيی بوده، برای انجام کارهايش 
دستگاه پوز گرفته و همکارانش که از وجود اين دستگاه مطلع شده اند، پرداختی های خودشان 
شــامل پول برق و آب، نقد کردن کارت بانکی، انتقال کارت هديه يا نفت کارت را از طريق اين 
دستگاه پوز انجام می دادند، در طول دو سال هم گردش مالی اين دستگاه حدود يک میلیارد تومان 
بوده و با بازرسی انجام شده نیز کاملًا مشخص شده که هیچ مورد خلافی هم واقع نشده حالا در 

مورد چنین موضوع ساده و شفافی بايد اين تهمت ها را بزنند
در اين میان بازار بورس هم از ترکش های اظهار نظر های زنگنه در امان نماند

وی در جلسه ای پیرامون حضور وزارت نفت در بازار بورس و در پاسخ به منتقد ان اين رويه  
عنوان کرد که »در عرضه های قبلی نفت در بورس انرژی، خودمان به خريداران اعلام کرديم که 

از بــورس انرژی نفت خام را خريداری کنند، اما از اين به بعد می گوئیم از اين بازار خريداری 
نکنند« تا مشخص شود بورس تا چه حد توانايی جذب مشتری برای محموله های نفت را دارد.

دامنه سخنان و نظرات عجیب و  شگفتی ساز وزير نفت دولت تدبیر بسیار گسترده تر از موارد 
ذکر شده بوده که بررسی همه انان مثنوی هفتاد من خواهد بود که جهت جلوگیری از اطاله کلام 

از ادامه آن خود داری میکنیم

اما جديدترين حکايت های وزير نفت
در مورد افزايش قیمت ها به شمار میرود.  

بیژن زنگنه، وزير نفت در پاسخ به انتقادات مبنی بر قیمت گذاری صنايع پايین دستی گفته 
اســت: قیمت ها ))دست خداست((. وی افزود: هیچ دولتی نمی تواند در قیمت گذاری ها دخالت 

کرده و انتظار نتايج مطلوبی را داشته باشد
انتشار اين سخن شگفت انگیز وزير کرمانشاهی نفت در فضای رسانه ای کافی بود تا روزنامه 
نگاران و کار بران فضای مجازی به انواع مختلف از جمله زبان طنز به جمله زنگنه که گفته است 
)) کنترل قیمت ها دست خداست( واکنش نشان داده از زنگنه بخواهند. حال که کنترل قیمت 
ها دســت خداست زحمت کشیده بیش ز اين صندلی های وزارت ومديريت و مسئولیت ها را 
اشغال نکرده حداقل بگذارند خداوند با تدبیر خودش اوضاع  از جمله قیمت ها را سر و سامان دهد

 زنگنه وزیر نفت:

قیمت ها دست 
خداست
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هنوز درد زخم عمیق سخنان حسن روحانی ريیس جمهوری که هفته گذشته بر »پر« بودن » 
دلهای « مردم از »شادی« و نشاط »اصرار«  داشت التیام نیافته که اينبار اسحق جهانگیری معاون 

اول ايشان با افتخار میگويد:

 نگذاشتیم مردم  مشکلات را زياد حس کنند!
معاون اول رئیس جمهور:

سعی کرديم در تأمین کالاهای اساسی زندگی مردم، بهترين عملکرد را داشته باشیم.
نگذاشتیم مردم در تامین کالاهای اساسی و دارو با وجود تحريم ها مشکلات را زياد حس کنند.

تاب آوری ملت ايران در دوران تحريم شايان تقدير است.
اگرچه از نظر روحانی وجهانگیری عموم ملت در » رفاه« و آسايش به سر برده و در حالیکه » 
دلهايشان« پر از » نشاط « و شادی است. مشکلات» اقتصادی« را بواسطه تلاش بی دريغ دولتشان 
احساس نکرده اند اما محض اطلاع اين دو »عزيز« لازم است اعلام شود که ای کاش امکانی فراهم 
بود تا روحانی ومعاونش از واکنش های مردم و بازخورد سخنانشان  آگاهی يافته و در میافتند 
سخن گفتن از افتخارات اقتصادی و فرهنگی و سیاسی دولت  آنهم از. يک تريبون يک طرفه و  
وايضا توسط اعضا همان دولت نه تنها افتخار آمیز نیست بل ياد آور ضرب المثلی فارسی است که 
میگويد » خود گويی وخود خندی عجب مرد هنرمندی« جناب جهانگیری و ساير کابینه تدبیر 
وامید بهتر از هر کس ديگری  بر مشکلات اقتصادی ومعیشتی ملت آگاه بوده و دقیقا اذعان دارند 

که ريشه اين گرفتاری های اقتصادی همانند
تنايج چند پژوهش نشان می دهد بحران اقتصادی و مشکلات معیشتی مردم ايران که از سال ها 

پیش آغاز شده بود، با همه گیری ويروس کرونا عمیق تر شده است.
در ادامه افزايش تورم، بالا رفتن قیمت ها، و بحران در واحدهای تولیدی و خدماتی، رئیس مرکز 
آمار ايران روز يکشنبه ۲۶ مرداد اعلام کرد که در سال ۱۳۹۸، يک سال پس از موج گرانی و تورم، 

سفره خانواده های ايرانی بیش از ۵ درصد کوچکتر شد.
اين گزارش همچنین نشان می دهد که نرخ تورم طی دو سال از زير ۱۰ درصد در سال ۹۶ به 

حدود ۳۵ درصد در پايان سال ۹۸ رسیده است.

گزارشی که رئیس مرکز آمار ايران ارائه داده بر اساس افزايش قیمت ها در سال ۹۸ تدوين شده 
است، اين در حالی است که در ماه های اخیر نیز با افزايش ناگهانی نرخ ارزهای خارجی در ايران، 
جهش ديگری در تورم رخ داد و از اين رو ســفره شهروندان ايرانی باز هم کوچکتر شد )روزنامه 

اقتصاد (
دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام با اشاره به مناظرات انتخابات در سال 92، خاطرنشان کرد: 
در انتخابات ۹۲ ديديد که در مقابل کلید آقای روحانی من يک اسکناس هزار تومانی را بلند کردم 

و اعلام کردم که کلید روحانی پول ما را بی خاصیت می کند.
کاهش ارزش پول ملّی، واقعیت آزاردهنده اين روزهای مردم ايران است. البته مشکلات اقتصادی 
کشور به کاهش ارزش پول ملّی منحصر نمی شود. منظومه ای از مشکلات اقتصادی دست به دست 
هم داده تا بیش از هر زمان ديگری نیاز به جراحی های اقتصادی در کشور احساس شود. ) تابناک(

و از اين تلخ ترها حکايت فروش کلیه وکبد ساير اعضا بدن است به طوريکه
اقتصاد آنلاين در يک گزارش میدانی برای اطلاع از قیمت هايی که فروشــندگان کلیه اعلام 
می کنند، با چند مورد از آگهی های فروش کلیه در فضای مجازی تماس گرفته اســت. نفر اول 
پســری جوان اســت. در ابتدای مکالمه می گويد قیمت برايش مهم نیست و از آنجايی که اگر 
بدهی هايش را نپردازد، به زندان می رود، حاضر است کمتر از قیمت اعلامی ساير اهداکنندگان 
کلیه اش را بفروشد. وی می گويد: کلیه اکنون از 80میلیون تومان قیمت گذاری می شود اما به علت 

مشکلاتش حاضر است پايین تر از اين ها هم رضايت نامه برای اهدای کلیه را امضا کند.
در تماس بعدی نیز دوباره پسری جوان قیمت کلیه اش را 80میلیون تومان اعلام می کند. او نیز 
مانند نفر قبلی بدون سوال شروع به شرح حال دادن می کند و می گويد مشکلات مالی چاره ای 
جز فروش کلیه برايش باقی نگذاشته است و اگر موفق به فروش کلیه نشود، نمی تواند چک هايش 

را پاس کند

جناب جهانگیری آيا میدانید امار زندانیان مهريه چه میزان است ؟
ريیس ستاد ديه کشور میگويد

۲ هزار و ۸۵۲ زندانی مهريه داريم
مهربان اضافه کرد: با وجود کاهش قابل توجه تعداد زندانیان مهريه از بهمن ماه سال گذشته تا 
به امروز متاسفانه جمعیت زندانیان مهريه در شرايط فعلی به ۲هزار و ۸۵۲ نفر رسیده است. اين 
تعداد زندانی اگر چه نسبت به آمار چهار هزار و۵۰۰ نفری اين بدهکاران در بهمن ۱۳۹۷ سیر نزولی 
داشته اما به دلیل غیرمعوض بودن اين قبیل از تعهدات مالی بايد تدبیری انديشیده شود تا مجازات 

آن افرادی که ناتوان از پرداخت ديون مهريه هستند يا حتی استنکاف می کنند حبس نباشد
و يا اقای معاون اول ريیس جمهور اطلاع دارند که بالاترين عامل میزان طلاق و افزايش آن در 

کشور مشکلات اقتصادی ومعیشتی است

عصر ايران مینويسد
آمارها حاکی از آن است که در دهه اخیر درصد طلاق بسیار بالا رفته، به طوری که می گويند 
در شهرها  از هر 3 ازدواج، يکی به طلاق منجر می شود که متاسفانه پیامدهای جبران ناپذيری را 

به دنبال خواهد داشت ) ديماه ۹۹( 

آقای جهانگیری آيا اطلاع داريد
کودک همسری در ايران با افزايش »وام ازدواج« چهار برابر شده است

معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان از چهار برابر شــدن کودک همســری در برخی از 
مناطق ايران به خاطر استفاده از استفاده  »وام ازدواج« خبر داده است.

محمدمهدی تندگويان روز سه شــنبه ۱۹ آذرماه گفت که در برخی از نقاط کشور که با فقر 
فرهنگی و اقتصادی وجود دارد، از »وام ازدواج« برای معامله کودکان زير ۱۵ سال استفاده می شود

و بسیاری از موارد تلخ ديگر که همانگونه که اشاره کردم يقینا شما و دولتتان بیش از هر کس 
ديگری از آن مطلع هستید

پس لطفا با چنین سخنانی نمک بر زخم عمیق ملت نباشید اينکه در ماههای پايانی دولت شما 
قرار داريم توجیه پذير نیست به خاطر دفاع از نداشتن کارنامه موفق حداقل در حوزه اقتصادی 

چنین به شعور مردم توهین کرده دردهای آنان را بیشتر نمايید

بر زخم مردم نمک نباشید
 #سیدوحیدحسینی روزنامه نگار
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مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان 
کرمانشــاه و رئیس دیوان محاســبات استان 
بازدیدی از تعدادی از واحد های مســتقر در 

شهرک های صنعتی کرمانشاه داشتند
به گزارش روابط عمومی شرکت شهرک های 
صنعتی استان کرمانشاه، مهندس کردستانی و 
آقای نیک شــمار از واحد های فرش زاگرس، 
سوله سازی نوری، غرب کارتن، پارت تجهیز و 

شاسی سازی کوهستانی بازدید داشتند.
 همچنیــن بازدیــدی از نمایشــگاه دائمی 
توانمندی واحد های تولیدی استان در شهرک 

صنعتی بیستون نیز صورت گرفت.
 هــدف از ایــن بازدید بررســی وضعیت 
شهرک های صنعتی استان و واحد های مستقر 

در آنها و همچنین بررسی مشکلات این واحدها 
از نزدیک بود.

به گزارش روابط عمومی شرکت شهرک های 
صنعتی استان کرمانشاه، مهندس کردستانی و 
آقای نیک شــمار از واحد های فرش زاگرس، 
سوله سازی نوری، غرب کارتن، پارت تجهیز و 

شاسی سازی کوهستانی بازدید داشتند.
 همچنیــن بازدیــدی از نمایشــگاه دائمی 
توانمندی واحد های تولیدی استان در شهرک 

صنعتی بیستون نیز صورت گرفت.
هــدف از این بازدیــد بررســی وضعیت 
شهرک های صنعتی استان و واحد های مستقر 
در آنها و همچنین بررسی مشکلات این واحدها 

از نزدیک بود.

با همت گروه جهادی قرارگاه سازندگی مرکز 
بســیج وزارت نیرو: اصلاح و بهینه سازی برق 

روستای »گلین« در استان کرمانشاه انجام شد
باحضور مهندس امیدعلی مرآتی مدیرعامل 
شــرکت توزیع نیروی برق اســتان کرمانشاه، 
دکتر جعفرزاده فرمانده مرکز مقاومت بســیج 
وزارت نیرو برق روستای »چمن گلین« از توابع 
شهرستان زلزله زده سرپل ذهاب اصلاح و بهینه 

سازی شد.
به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی 
برق استان کرمانشاه، مدیرعامل این شرکت با 
بیان اینکه ۲۴ انشعاب برق خانگی جدید در این 
روســتا واگذار گردیده است، گفت: 95۰ متر 
شبکه فشار ضعیف، یک دستگاه ترانسفورماتور 

KVA ۱۰۰ با هزینه ای بالغ بر یک میلیارد و 
هشتصد میلیون ریال در این روستا احداث شده 

است.
مهندس مرآتی با بیان اینکــه در این پروژه 
گروه جهادی قرارگاه ســازندگی مرکز بسیج 
وزارت نیرو همکار گســترده ای داشــته است، 
افزود: باتوجه به صعب العبور بودن منطقه، ساخت 
مسکن و فراهم آوردن امکانات رفاهی همچون 
آب و برق از جمله کارهای ارزشمند مرکز بسیج 

وزارت نیرو است .
گفتنی است، در این روستا مرکز بسیج وزارت 
نیرو در 3 بخش سازندگی، بهداشتی و فرهنگی 
فعالیت های گســترده و ارزشمندی ارائه کرده 

است.

در بازدیدبهــرام فاضلی مدیرکل و اعضای شــورای 
معاونین و برنامه ریزی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
ازمرکز اسناد توسعه استان و کرمانشاه شناسی مطرح شد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی استان کرمانشاه؛ روز چهارشــنبه )۱3 اسفند( 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اســلامی استان کرمانشاه به 
همراه روسای ســتادی این اداره، از مرکز اسناد توسعه 
استان و کرمانشاه شناسی دانشگاه رازی بازدید به عمل 

آورد.
در ایــن بازدید بهرام فاضلی با دکتر ویســی )معاون 
پژوهش و فناوری دانشگاه رازی(، دکتر احمدی )رئیس 
کتابخانه و مرکز اسناد دانشگاه( و دکتر قیطولی)مسئول 

روابط عمومی دانشگاه( نیز دیدار و گفتگو کرد.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اســلامی استان کرمانشاه؛ 
ضمن برشمردن اهمیت نهادهای فرهنگی در استان اظهار 
داشــت: ما در حال برنامه ریــزی و تدوین برنامه های 
فرهنگی و هنری سال ۱۴۰۰  استان  هستیم و نگاه ما این 
است که با دستگاه های فرهنگی و آموزشی استان از جمله 
دانشگاه رازی تعامل بیشتری داشته و بتوانیم در برگزاری 

برنامه ها از این پتانسیل ارزشمند بهره مند شویم.
بهرام فاضلی گفت: دانشگاه رازی کرمانشاه به عنوان 
دانشگاه مادر استان، به لحاظ قدمت 5۰ ساله ؛ بسیار حائز 
اهمیت می باشد و تاثیرات فرهنگی آن در تمام امور استان 

مشهود می باشد.
فاضلی ضمن برشمردن مزایای دانشگاه رازی و تقدیر 
از زحمات اساتید برجسته، کارکنان پرتلاش و دانشجویان 

ارزشمند این دانشگاه گفت؛ دانشگاه رازی، برای کرمانشاه 
همیشه مایه افتخار بوده است.

معاون پژوهــش و فناوری دانشــگاه رازی نیز ضمن 
یادآوری قدمت این دانشگاه اظهار داشت: دانشگاه رازی 
قطب علمی بسیار پراهمیتی درمنطقه و در کشور محسوب 

می شود.   
وی گفت: سالها کرمانشاه محوریت منطقه غرب کشور 
را داشــته ، به طوری که برخی از دانشــکده های استان 
های همجوار از جمله؛ دانشگاه دامپزشکی استان ایلام  و 
دانشگاه کردستان در ســال ۱37۰ از این دانشگاه جدا 

شده است.
ویسی ادامه داد: دانشــگاه رازی؛ قدیمی ترین مرکز 
آموزش عالی منطقه غرب کشــور بوده به طوری که در 
سال ۱۴۰۱ ؛ پنجاه سالگی آن را با حضور تمامی زحمت 
کشــان عرصه علمی – پژوهشی اســتان جشن خواهیم 

گرفت.
این مقام علمی گفت: در نظر داریم تاریخچه 5۰ ساله 
دانشگاه رازی کرمانشاه به چاپ برسانیم و برنامه ریزی 

آن انجام شده است.   
شایان ذکر است؛ پس از بازدید 

گفتنی است؛ در حال حاضر ۱۲ هزار دانشگاه دانشجو 
در دانشگاه رازی کرمانشاه در رشته های مختلف مشغول 
به تحصیل می باشند که 3۰ درصد این تعداد، در دوره 
های ارشد و دکترا در حال تحصیل و 5۰۰ نفر  به عنوان 
هیئت  علمــی و قریب ۲ هزار نفر به عنــوان کارمند و 

مستخدم در این دانشگاه مشغول به فعالیت می باشند.

در چهل و سومین هفته از پویش هر هفته الف– 
ب ایران تصفیه خانه فاضلاب شــهر هرسین در 
ویدئــو کنفرانس و با وزیر نیــرو افتتاح و به بهره 

برداری رسید
به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب 
استان کرمانشــاه؛ علیرضا کاکاوند اظهار داشت: 
عملیات اجرایی این تصفیه خانه از سال ۸۱ شروع 
شــده که بنا به دلایل حقوقی، قــراردادی و مالی 

متوقف شده بود
وی گفــت: تکمیل ایــن تصفیه خانــه از اول 
فروردیــن ماه ســال جاری در دســتور کار قرار 
گرفت که امروز شاهد به ثمر نشستن تلاش های 
صورت گرفته برای بهره برداری از این تصفیه خانه 

فاضلاب می باشیم
مدیرعامــل شــرکت آب و فاضلاب اســتان 
کرمانشاه ظرفیت تصفیه خانه فاضلاب هرسین را 
۱3 هزار و 5۰۰ مترمکعــب اعلام کرد و گفت: 
این تصفیه خانه از نوع سیستم لجن فعال با هوادهی 

گسترده است
وی مجمــوع طول شــبکه این پــروژه را ۱۲۰ 

کیلومتر اعلام کــرد و افزود: تاکنون ۸۰ کیلومتر 
از طول شبکه انجام شده و مابقی به صورت سنتی 

دفن می شود
کاکاوند در ادامه گفت: بــرای بهره برداری از 
این تصفیه خانه ۲7 میلیارد تومان در بخش خط 
انتقال و تصفیه خانه هزینه شده است و این تصفیه 
خانه جمعیت 55 هزار نفری را تحت پوشش قرار 

می دهد
وی در پایان تاکید داشت: صددرصد فاضلاب 
شهر توسط این پروژه جمع آوری و تصفیه خواهد 
شــد و این تصفیه خانه جــزو بهترین و با کیفیت 

ترین تصفیه خانه های کشور می باشد
کاکاوند مدیرعامل شرکت آبفا استان کرمانشاه 
در مراســم افتتاح این پــروژه از مهندس بازوند 
استاندار کرمانشــاه، دکتر رضایی نماینده مردم 
شریف کرمانشاه در شهرســتانهای شرقی استان 
بابت حمایت و به ســرانجام رســیدن این پروژه 
که از مطالبات مردم شــریف شهرستان هرسین 
و بخصوص نماینده این مردم در مجلس شــورای 

اسلامی بود تقدیر و تشکر کرد

 بازدید مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان 
و رئیس دیوان محاسبات کرمانشاه از واحدهای صنعتی

وستای »گلین«  اصلاح و بهینه سازی برق ر
 در استان کرمانشاه انجام شد

یخچه 50 ساله دانشگاه رازی کرمانشاه   تار
به چاپ خواهد رسید

 تصفیه خانه فاضلاب هرسین 
افتتاح شد


